
 

Protokół z LVI Sesji Rady Gminy Kościelisko 

odbytej w dniu 27 marca 2024 roku 

na Sali obrad Urzędu gminy Kościelisko 

 w godzinach 9.00 –  

 

Przewodniczący  Artur Bukowski  otworzył obrady LVI Sesji RG Kościelisko i przywitał zebranych. 

Zweryfikowano kworum. Szczegóły zawarte zostały na poniższej liście obecności: 

Lp. Imię i nazwisko Obecny Historia weryfikacji kworum 

1 Artur Bukowski TAK • 27.03.2024 09:01 Obecny 

2 Janusz Czernik TAK • 27.03.2024 09:01 Obecny 

3 Władysław Długosz TAK • 27.03.2024 09:01 Obecny 

4 Mieczysław Dzierzęga TAK • 27.03.2024 09:01 Obecny 

5 Piotr Kopeć TAK • 27.03.2024 09:01 Obecny 

6 Maciej Krzeptowski TAK • 27.03.2024 09:01 Obecny 

7 Małgorzata Lasak NIE • 27.03.2024 09:01 Nieobecny 

8 Ryszard Mądry TAK • 27.03.2024 09:01 Obecny 

9 Paweł Michniak TAK • 27.03.2024 09:01 Obecny 

10 Mateusz Nędza-Kubiniec TAK • 27.03.2024 09:01 Obecny 

11 Tadeusz Nędza-Kubiniec TAK • 27.03.2024 09:01 Obecny 

12 Krzysztof Pitoń TAK • 27.03.2024 09:01 Obecny 

13 Stanisław Staszel TAK • 27.03.2024 09:01 Obecny 

14 Adam Tracz TAK • 27.03.2024 09:01 Obecny 

15 Wojciech Urbaś TAK • 27.03.2024 09:01 Obecny 

Lista obecności radnych i gości stanowi załącznik nr 1 i nr 2  do niniejszego protokołu. 

Planowany porządek posiedzenia 

Planowany porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie Sesji, powitanie gości, stwierdzenie quorum, przyjęcie porządku obrad 

2. Przyjęcie protokołu LV Sesji Rady Gminy Kościelisko  

3. Sprawozdanie Wójta z działalności międzysesyjnej 

4. Interpelacje i zapytania radnych 

5. Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Kościelisku za rok 2023 



6. Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie uchwalenia statutu Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Kościelisku 

7. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia Publicznego Żłobka w Witowie  i nadania mu statutu 

8. Podjęcie uchwały w sprawie: przyjęcia Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Kościelisko do 

roku 2030 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zamiany nieruchomości położonych  w Kościelisku 

10. Podjęcie uchwały w sprawie:  przyjęcia „Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Kościelisko do 

roku 2026 z perspektywą do roku 2030” 

11. Podjęcie uchwały w sprawie: przyjęcia do realizacji Projektu założeń do planu zaopatrzenia w 

ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Kościelisko na lata 2024-2039 

12. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt w 2024 roku 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały dotyczącej określenia przystanków komunikacyjnych 

na terenie Gminy Kościelisko oraz warunków  i zasad korzystania z tych obiektów 

14. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta 

15. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Tatrzańskiego, w formie 

dotacji celowej z budżetu Gminy Kościelisko na pokrycie 10% wkładu własnego przeznaczonego na 

funkcjonowanie linii regularnej o charakterze użyteczności publicznej, relacji Zakopane – Witów przez 

Dzianisz w roku 2024 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Kościelisko na rok 2024 

17. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2024 -2040 

18. Informacja o złożonych oświadczeniach majątkowych radnego gminy 

19. Sprawy bieżące 

20. Wolne wnioski 

21. Zakończenie obrad 

 

Przebieg spotkania 

1. Otwarcie Sesji, powitanie gości, stwierdzenie quorum, przyjęcie porządku obrad 

Prowadzący zarządził głosowanie w sprawie: Kto jest za przyjęciem porządku obrad? 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 27.03.2024 09:06 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce:  

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Artur Bukowski Za 27.03.2024 09:06 



2 Janusz Czernik Za 27.03.2024 09:06 

3 Władysław Długosz Za 27.03.2024 09:06 

4 Mieczysław Dzierzęga Za 27.03.2024 09:06 

5 Piotr Kopeć Za 27.03.2024 09:06 

6 Maciej Krzeptowski Za 27.03.2024 09:06 

7 Małgorzata Lasak Nieobecny ------------ 

8 Ryszard Mądry Za 27.03.2024 09:06 

9 Paweł Michniak Za 27.03.2024 09:06 

10 Mateusz Nędza-Kubiniec Za 27.03.2024 09:06 

11 Tadeusz Nędza-Kubiniec Za 27.03.2024 09:06 

12 Krzysztof Pitoń Za 27.03.2024 09:06 

13 Stanisław Staszel Za 27.03.2024 09:06 

14 Adam Tracz Za 27.03.2024 09:06 

15 Wojciech Urbaś Za 27.03.2024 09:06 

 

2. Przyjęcie protokołu LV Sesji Rady Gminy Kościelisko  

Radni Stanisław Staszel i Maciej Krzeptowski  potwierdzili, że protokół jest zgodny z przebiegiem 

obrad.  

Prowadzący zarządził głosowanie w sprawie: Kto jest za przyjęciem protokołu LV Sesji Rady Gminy 

Kościelisko?  

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 27.03.2024 09:07 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce:  

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 13 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 1 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Artur Bukowski Za 27.03.2024 09:07 

2 Janusz Czernik Za 27.03.2024 09:07 



3 Władysław Długosz Za 27.03.2024 09:07 

4 Mieczysław Dzierzęga Za 27.03.2024 09:07 

5 Piotr Kopeć Za 27.03.2024 09:07 

6 Maciej Krzeptowski Za 27.03.2024 09:07 

7 Małgorzata Lasak Nieobecny ------------ 

8 Ryszard Mądry Wstrzymał się 27.03.2024 09:07 

9 Paweł Michniak Za 27.03.2024 09:07 

10 Mateusz Nędza-Kubiniec Za 27.03.2024 09:07 

11 Tadeusz Nędza-Kubiniec Za 27.03.2024 09:07 

12 Krzysztof Pitoń Za 27.03.2024 09:07 

13 Stanisław Staszel Za 27.03.2024 09:07 

14 Adam Tracz Za 27.03.2024 09:07 

15 Wojciech Urbaś Za 27.03.2024 09:07 

 

3. Sprawozdanie Wójta z działalności międzysesyjnej 

Wójt Gminy Kościelisko Roman Krupa: Panowie Przewodniczący, Wysoka Rado, Szanowni zebrani 

Sprawozdanie nr 48 za okres 28.02.2024 r. - 26.03.2024 r. 

28.02.2024 r. - LV Sesja Rady Gminy Kościelisko 

28.02.2024 r. - wspólnie z Panią Skarbnik, w Nowym Targu Dorotą Kierpacz podpisaliśmy umowę na 

remonty następujących dróg: 

- Kościelisko, ul. Sywarne 

- odcinek od ul. Nędzy-Kubinca do ośrodka Natura, 

- dofinansowanie w wysokości 588 936,00 zł 

- Kościelisko, ul. Pod Blachówkę, etap 2 

- odcinek 400 m od skrzyżowania z ul. Nędzy-Kubińca 

- dofinansowanie w wysokości 405 907,00 zł 

- Łączna wysokość dofinansowania 994 843,00 zł 

28.02. - 01.03.2024 r. / udział w wyjazdowym forum Wójtów, Burmistrzów, Prezydentów z Małopolski. 

01.03.2024 r. - udział w spotkaniu z Radą sołecką w Witowie 

03.03.2024 r. - Zebranie Wiejskie w Witowie w temacie realizowanych inwestycji i remontów w roku 

2024. Dodatkowo krótko podsumowałem kadencję z punktu widzenia tego co za nami. Poza tym sporo 

innych poruszonych tematów i spraw: drogi, trasy rowerowe, chodnik koło Czarnego Dunajca, quady, 

bezpieczeństwo i ruch na Starej Drodze. Dziękuję mieszkańcom za rozmową i bardzo liczną obecność. 



04.03.2024 r. - jubileusz 60 lecia istnienia szkoły w Kościelisku, w obecnej lokalizacji. Występy, 

prezentacji fotografii, otwarcie sali przyrodniczej miały miejsce tego dnia. 

05.03.2024 r. - spotkanie w Starostwie Powiatowym w Zakopanem, w temacie sali gimnastycznej w 

Dzianiszu. Spotkanie dotyczyło omówienia występujących braków formalnych, celem uzyskanie bez 

zbędnej zwłoki pozwolenia na budowę dla tego budynku. 

05.03.2024 r. - spotkanie z dyrektorami naszych szkół w temacie spraw bieżących. 

06.03.2024 r. - posiedzenie on linę zarządu PGG RP 

07.03.2024 r. - spotkanie ze strażakami Mateuszem Machaczką i Komendantem Gminnym Andrzejem 

Garbulińskim. Grupa RIT była tematem naszych rozmów. Trwają przygotowania aby strażacy z Witowa, 

weszli w skład grupy wraz z dedykowanym sprzętem. Grupa RIT (rapid intervetionteam) - ma za zadanie 

ratowanie strażaków w przypadkach poważnych wypadków w szczególności podczas pożarów. 

Głównym celem grupy RIT jest lokalizacja, dotarcie oraz ewakuacja i udzielenie pomocy rannym 

strażakom, a także monitorowanie czasu pracy w aparatach i likwidowanie zagrożeń występujących na 

miejscu zdarzenia. W najbliższych tygodniach zostaną również przeprowadzone przez strażaków 

ochotników szkolenia otwarte z pierwszej pomocy. Odbędą się one w każdym sołectwie:  

14.04. -Witów, godz. 17:00, 21.04., godz. 18:00 Dzianisz, 28.04., godz. 18:00 Kościelisko 

07.03.2024 r. - udział w Nadzwyczajnym Walnym Zebraniu stowarzyszenia Podhalański Obszar 

Funkcjonalny 

07.03.2024 r. - udział w spotkaniu z radnymi i rada sołecka w Dzianiszu 

08.03.2024 r. - udział w otwarciu Muzeum Palace - oddziału Muzeum Tatrzańskiego, mieszczącego się 

w dawnej siedzibie Gestapo przy ul. Chałubińskiego 7 w Zakopanem. 

10.03.2024 r. - Zebranie Wiejskie w Dzianiszu, w temacie planowanych inwestycji, remontów i innych 

spraw bieżących sołectwa. Poza tym podsumowaliśmy ostatnie lata dla Dzianisza, z punktu widzenia 

mijającej kadencji. Dużo poruszonych tematów: drogi, odwodnienia, problem quadów / skuterów. O 

tym między innymi rozmawialiśmy. Dziękuje mieszkańcom za obecność i okazaną życzliwość. 

12.03.2024 r. - I posiedzenie Gminnej Rady Seniorów. W trakcie tego posiedzenia miałem duża 

przyjemność wręczyć zaświadczenia o wyborze, jak również poprowadzić i uczestniczyć w posiedzeniu 

Rady. Przewodnicząca Gminnej Rady Seniorów w Kościelisku wybrana została Pani Anna Bąk. 

Wiceprzewodniczącym Rady - Pan Władysław Różak. Przypomnę, że Gminna Rada Seniorów będzie 

miała charakter konsultacyjny, doradczy i inicjatywny. Organ, który mam nadzieję będzie kreował nowe 

idee, pomysły, pomagał Wójtowi i radnym zwrócić uwagę na potrzeby, ale też na rożne możliwości w 

zakresie pomocy seniorom. 

12.03.2024 r. - spotkanie z Primatorem naszego partnerskiego miasta Tvardoszyn, Panem Ivanem Sasko 

wraz z zastępcą Vlastą Jancikova. Spotkanie dotyczyło projektów PL - Sk. 

13.03.2024 r. - spotkanie z Za nami spotkanie z seniorami z Gminy Wielka Wieś. Dobra rozmowa, 

wymianę doświadczeń. W spotkaniu uczestniczyli członkowie naszej Gminnej rady Seniorów. 

15.03.2024 r. - 19.03.2024 r. - przebywałem na urlopie 

20.03.2024 r. - udział w zarządzie PGG RP, które odbyło się w formie online. 

21.03.2024 r. - udział w posiedzeniu Komisji ds obywatelskich 



22.03.2024 r. - udział w spotkaniu Forum dla Podtatrza, z samorządami z terenu powiatu tatrzańskiego 

i nowotarskiego. 

24.03.2024 r. - Zebranie Wiejskie w Kościelisku, w temacie planowanych do realizacji w roku 2024 

inwestycji. Podsumowaliśmy ostatnie lata dla Kościeliska, z punktu widzenia mijającej kadencji. Poza 

tym sporo innych poruszonych spraw: drogi i remonty, PSZOK, MPZP, quady i skutery. Dziękuję 

mieszkańcom za obecność. 

25.03.2024 r. - udział w posiedzeniu Komisji Ekonomiki 

26.03.2024 r. - udział w uroczystości jubileuszu 50 lecia pożycia małżeńskiego. 13 par, 13 małżeństw. 

Duża przyjemność spotkania i wręczenia medali za długoletnie pożycie.  

Informacja z zamówień publicznych. Do najważniejszych postępowań jakie zostały przeprowadzone w 

okresie międzysesyjnym należą: sporządzenie wykazów synchronizacyjnych dla działek oraz podział na 

potrzeby regulacji stanu prawnego drogi - ulica Sywarne w Kościelisku. Tutaj podpisaliśmy umowę na 

kwotę 4 tysięcy 700 złotych, kwota może nieduża, tym niemniej mówię o tym ze względu na to, że to 

zadanie jest ważne i chcielibyśmy tutaj wspólnie z moim zespołem, na czele Panem Łukaszem, który się 

tym na co dzień zajmuje, jak najszybciej doprowadzić do uzyskania tutaj i doprowadzenia do końca 

regulacji prawnej dla tej drogi. Jeżeli idzie o ogłoszone przetargi i zapytania ofertowe w trakcie 

rozstrzygania - remont drogi publicznej gminnej, droga, ulica Sywarne - ten odcinek, o którym Państwu 

mówiłem wcześniej. Termin składania ofert upływa 9 kwietnia tego roku. Jesteśmy też po 

rozstrzygnięciu drugiego postępowania, po otwarciu ofert z drugiego postępowania dotyczącego 

opracowania dokumentacji projektowej i kosztorysowej dla budowy chodnika prawostronnego w ciągu 

drogi wojewódzkiej w Witowie. Ten odcinek pomiędzy kościołem a budynkiem wielofunkcyjnym. 

Konieczne było drugie postępowanie, w trakcie pierwszego postępowania nie wpłynęła żadna oferta. 

Tutaj, jesteśmy w trakcie rozstrzygania. Najkorzystniejsza oferta tutaj opiewa na kwotę 35 tysięcy 670 

złotych na opracowanie dokumentacji projektowej. Jesteśmy także w trakcie zbierania ofert na 

otworzenie oznakowania poziomego dróg gminnych, tutaj termin składania ofert upływa 8 kwietnia 

tego roku. 

Szanowni Państwo 
Dziękuję pracownikom, całemu mojemu zespołowi za działanie i zaangażowanie w okresie 
międzysesyjnym. Panowie Przewodniczący, Wysoko Rado, Szanowni Państwo, 
To wszystko co chciałem przekazać w ramach sprawozdania. Dziękuję za uwagę. 
 
Prowadzący zarządził głosowanie w sprawie: Kto jest za przyjęciem sprawozdania Wójta z działalności 

międzysesyjnej? 

 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 27.03.2024 09:17 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce:  

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 



 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Artur Bukowski Za 27.03.2024 09:17 

2 Janusz Czernik Za 27.03.2024 09:17 

3 Władysław Długosz Za 27.03.2024 09:17 

4 Mieczysław Dzierzęga Za 27.03.2024 09:17 

5 Piotr Kopeć Za 27.03.2024 09:17 

6 Maciej Krzeptowski Za 27.03.2024 09:17 

7 Małgorzata Lasak Nieobecny ------------ 

8 Ryszard Mądry Za 27.03.2024 09:17 

9 Paweł Michniak Za 27.03.2024 09:17 

10 Mateusz Nędza-Kubiniec Za 27.03.2024 09:17 

11 Tadeusz Nędza-Kubiniec Za 27.03.2024 09:17 

12 Krzysztof Pitoń Za 27.03.2024 09:17 

13 Stanisław Staszel Za 27.03.2024 09:17 

14 Adam Tracz Za 27.03.2024 09:17 

15 Wojciech Urbaś Za 27.03.2024 09:17 

 
5. Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Kościelisku za rok 2023 
 
Referuje: Ewa Piczura 
Panowie Przewodniczący, szanowna Rado, Panie wójcie, Szanowni Państwo, zwracam się z prośbą o 
zatwierdzenie sprawozdania z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Kościelisku za 2023 rok, 
które w dniu 21 marca na posiedzeniu Komisji do spraw obywatelskich oraz Komisji oświaty, kultury, 
turystyki, sportu i promocji zostało przedstawione i pozytywnie zaopiniowane. 
Opiniują: Komisja do Spraw Obywatelskich – pozytywnie. 
Prowadzący zarządził głosowanie w sprawie: Kto jest za przyjęciem sprawozdania z działalności 
Ośrodka Pomocy Społecznej w Kościelisku za rok 2023? 
 
 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 27.03.2024 09:19 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce:  

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 14 



Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Artur Bukowski Za 27.03.2024 09:19 

2 Janusz Czernik Za 27.03.2024 09:19 

3 Władysław Długosz Za 27.03.2024 09:19 

4 Mieczysław Dzierzęga Za 27.03.2024 09:19 

5 Piotr Kopeć Za 27.03.2024 09:19 

6 Maciej Krzeptowski Za 27.03.2024 09:19 

7 Małgorzata Lasak Nieobecny ------------ 

8 Ryszard Mądry Za 27.03.2024 09:19 

9 Paweł Michniak Za 27.03.2024 09:19 

10 Mateusz Nędza-Kubiniec Za 27.03.2024 09:19 

11 Tadeusz Nędza-Kubiniec Za 27.03.2024 09:19 

12 Krzysztof Pitoń Za 27.03.2024 09:19 

13 Stanisław Staszel Za 27.03.2024 09:19 

14 Adam Tracz Za 27.03.2024 09:19 

15 Wojciech Urbaś Za 27.03.2024 09:19 

 
6. Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie uchwalenia statutu Ośrodka Pomocy Społecznej w 
Kościelisku 
 
Referuje: Ewa Piczura 
Panowie Przewodniczący, szanowna Rado, Panie wójcie, szanowni Państwo, zwracam się z prośbą o 
podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia statutu Ośrodka Pomocy Społecznej w Kościelisku. 
Kilkakrotna nowelizacja dotychczasowego statutu spowodowała konieczność nadania nowego, w celu 
określenia aktualnego przedmiotu działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Kościelisku. Także w 
dniu 21 marca na posiedzeniu Komisji do spraw obywatelskich oraz Komisji oświaty, kultury, turystyki, 
sportu i promocji, projekt uchwały został przedstawiony i pozytywnie zaopiniowany. 
Biorąc pod uwagę powyższe, podjęcie niniejszej uchwały, uważam za zasadne, dziękuję. 
Opiniują: Komisja do Spraw Obywatelskich - pozytywnie 
 
Prowadzący zarządził głosowanie w sprawie: Kto jest za podjęciem uchwały Nr LVI/431/24 w 
sprawie w sprawie uchwalenia statutu Ośrodka Pomocy Społecznej w Kościelisku? 
 



Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 27.03.2024 09:20 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce:  

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Artur Bukowski Za 27.03.2024 09:21 

2 Janusz Czernik Za 27.03.2024 09:20 

3 Władysław Długosz Za 27.03.2024 09:20 

4 Mieczysław Dzierzęga Za 27.03.2024 09:20 

5 Piotr Kopeć Za 27.03.2024 09:20 

6 Maciej Krzeptowski Za 27.03.2024 09:20 

7 Małgorzata Lasak Nieobecny ------------ 

8 Ryszard Mądry Za 27.03.2024 09:21 

9 Paweł Michniak Za 27.03.2024 09:20 

10 Mateusz Nędza-Kubiniec Za 27.03.2024 09:21 

11 Tadeusz Nędza-Kubiniec Za 27.03.2024 09:21 

12 Krzysztof Pitoń Za 27.03.2024 09:21 

13 Stanisław Staszel Za 27.03.2024 09:21 

14 Adam Tracz Za 27.03.2024 09:20 

15 Wojciech Urbaś Za 27.03.2024 09:20 

 
7. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia Publicznego Żłobka w Witowie  i nadania mu statutu 
 
Referuje: Agnieszka Pawlikowska 
Panowie przewodniczący, wysoka Rado, Panie wójcie, w związku z potrzebami społecznymi w zakresie 
utworzenia żłobka na naszym terenie, gmina Kościelisko podjęła stosowne działania, mające na celu 
utworzenie miejsc opieki nad dziećmi do lat 3. Uruchomiony od 1 września 2024 roku publiczny 
żłobek w Witowie będzie świadczył opiekę nad dziećmi w wieku do lat 3, będzie zapewniał 16 miejsc 
dla dzieci w dwóch oddziałach. Planowany termin rozpoczęcia działalności statutowej żłobka to jest 1 
września 2024 roku. Zgodnie 



z artykułem 11 ustęp 2 ustawy z dnia 4 lutego 2011 roku o opiece nad dziećmi w wieku do lat 3, statut 
uchwala podmiot, który tworzy żłobek. Uchwalenie statutu żłobka należy do wyłącznej kompetencji 
Rady Gminy. Wobec powyższego, wnoszę o podjęcie uchwały. 
Opiniują: Komisja Oświaty, Kultury, Sportu , Turystyki i Promocji Gminy - pozytywnie 
Prowadzący zarządził głosowanie w sprawie: Kto jest za podjęciem uchwały Nr LVI/432/24 w 
sprawie utworzenia Publicznego Żłobka w Witowie i nadania mu statutu? 
 
 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 27.03.2024 09:23 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce:  

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Artur Bukowski Za 27.03.2024 09:23 

2 Janusz Czernik Za 27.03.2024 09:23 

3 Władysław Długosz Za 27.03.2024 09:23 

4 Mieczysław Dzierzęga Za 27.03.2024 09:23 

5 Piotr Kopeć Za 27.03.2024 09:23 

6 Maciej Krzeptowski Za 27.03.2024 09:23 

7 Małgorzata Lasak Nieobecny ------------ 

8 Ryszard Mądry Za 27.03.2024 09:23 

9 Paweł Michniak Za 27.03.2024 09:23 

10 Mateusz Nędza-Kubiniec Za 27.03.2024 09:23 

11 Tadeusz Nędza-Kubiniec Za 27.03.2024 09:23 

12 Krzysztof Pitoń Za 27.03.2024 09:23 

13 Stanisław Staszel Za 27.03.2024 09:23 

14 Adam Tracz Za 27.03.2024 09:23 

15 Wojciech Urbaś Za 27.03.2024 09:23 

 



 
8. Podjęcie uchwały w sprawie: przyjęcia Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Kościelisko do 
roku 2030 
 
Referuje: Agnieszka Grzegorczyk 
Szanowni Państwo, dzisiaj chciałam przedstawić Państwu kilka uchwał związanych z ochroną 
środowiska. Pierwszą z nich jest przyjęcie planu gospodarki niskoemisyjnej. Jest to dokument, który 
ma obowiązywać do roku 2030. Jest to dokument obowiązkowy. Dla naszej gminy opracowywała go, 
zgodnie z przepisami wynikającymi z ustaw i rozporządzeń, firma ATYS... i ten dokument będzie służył 
nam sięganiu po środki unijne czy krajowe, jeśli chodzi o dofinansowanie do wymiany pieców czy 
innych źródeł grzewczych. Konsultowany ten dokument był w dniach od 8 stycznia do 29 stycznia 
2024 roku, przedstawiony był 23 stycznia po raz pierwszy na Komisji praw obywatelskich i po 
uzupełnieniach po raz drugi 15 marca tego roku. W stosunku do tego dokumentu wpłynęła jedna 
uwaga, złożona podczas Komisji, która została uwzględniona. Projekt dokumentu został uzgodniony 
przez stosowne organy i instytucje, także, proszę Państwa o podjęcie uchwały. 
Opiniują: Komisja do Spraw Obywatelskich – pozytywnie. 
Prowadzący zarządził głosowanie w sprawie: Kto jest za podjęciem uchwały Nr LVI/433/24 w 
sprawie: przyjęcia Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Kościelisko do roku 2030? 
 
 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 27.03.2024 09:25 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce:  

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Artur Bukowski Za 27.03.2024 09:26 

2 Janusz Czernik Za 27.03.2024 09:25 

3 Władysław Długosz Za 27.03.2024 09:25 

4 Mieczysław Dzierzęga Za 27.03.2024 09:25 

5 Piotr Kopeć Za 27.03.2024 09:25 

6 Maciej Krzeptowski Za 27.03.2024 09:25 

7 Małgorzata Lasak Nieobecny ------------ 

8 Ryszard Mądry Za 27.03.2024 09:26 

9 Paweł Michniak Za 27.03.2024 09:26 



10 Mateusz Nędza-Kubiniec Za 27.03.2024 09:26 

11 Tadeusz Nędza-Kubiniec Za 27.03.2024 09:25 

12 Krzysztof Pitoń Za 27.03.2024 09:26 

13 Stanisław Staszel Za 27.03.2024 09:26 

14 Adam Tracz Za 27.03.2024 09:25 

15 Wojciech Urbaś Za 27.03.2024 09:26 

 
 
9. Podjęcie uchwały w sprawie zamiany nieruchomości położonych  w Kościelisku 
 
Referuje: Łukasz Armata 
Panowie przewodniczący, Panie wójcie, wysoka Rado, Szanowni Państwo, proszę wysoką Radę o 
wyrażenie zgody na zamianę nieruchomości stanowiącej własność gminy Kościelisko, położonej w 
Kościelisku, oznaczonej jako działka ewidencyjna o numerze 2193/8 o powierzchni 40 m kwadratowe, 
powstałej z podziału działki numer 2193/4 ujawnionej w księdze wieczystej o numerze 33667/1, na 
nieruchomość położoną w Kościelisku, oznaczoną jako działka ewidencyjna numer 2255/1 o 
powierzchni 43 m kwadratowe. Powstałą z podziału działki numer 2255, ujawnionej w księdze 
wieczystej o numerze 12669/2, stanowiącej własność osoby osoby fizycznej oraz na zamianę 
nieruchomości stanowiącej własność gminy Kościelisko położonej w Kościelisku oznaczonej jako 
działka ewidencyjna numerze 2193/9 o powierzchni 92 m kwadratowe i 2194/10 o powierzchni 103 m 
kwadratowe, powstałych z podziału działki numer 2194, ujawnionej w księdze wieczystej numer 
30667/1 na nieruchomość położoną w Kościelisku oznaczonej jako działka ewidencyjna numer 2257/1 
o powierzchni 195 m kwadratowe, powstałą z podziału działki numer 2257, ujawnionej w księdze 
wieczystej numer 12672/6. Zamieniane nieruchomości położone są w ciągu drogi - ulica Wojdyłówka 
służy... zamiana służy regulacji przebiegu tej drogi. W związku z powyższym, proszę wysoką Radę o 
podjęcie uchwały w tej sprawie. 
Opiniują: Komisja Ekonomiki i Rozwoju Gospodarczego Gminy - pozytywnie 

Prowadzący zarządził głosowanie w sprawie: Kto jest za podjęciem uchwały Nr LVI/434/24 w 

sprawie zamiany nieruchomości położonych  w Kościelisku? 

 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 27.03.2024 09:29 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce:  

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 



1 Artur Bukowski Za 27.03.2024 09:29 

2 Janusz Czernik Za 27.03.2024 09:29 

3 Władysław Długosz Za 27.03.2024 09:29 

4 Mieczysław Dzierzęga Za 27.03.2024 09:29 

5 Piotr Kopeć Za 27.03.2024 09:29 

6 Maciej Krzeptowski Za 27.03.2024 09:29 

7 Małgorzata Lasak Nieobecny ------------ 

8 Ryszard Mądry Za 27.03.2024 09:29 

9 Paweł Michniak Za 27.03.2024 09:29 

10 Mateusz Nędza-Kubiniec Za 27.03.2024 09:29 

11 Tadeusz Nędza-Kubiniec Za 27.03.2024 09:29 

12 Krzysztof Pitoń Za 27.03.2024 09:29 

13 Stanisław Staszel Za 27.03.2024 09:29 

14 Adam Tracz Za 27.03.2024 09:29 

15 Wojciech Urbaś Za 27.03.2024 09:29 

 
10. Podjęcie uchwały w sprawie:  przyjęcia „Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Kościelisko do 
roku 2026 z perspektywą do roku 2030” 
 
Referuje: Agnieszka Grzegorczyk 
Druga uchwała, która również jest uchwałą obowiązkową, dotyczącą naszych działań w zakresie 
ochrony środowiska. Ta uchwała... ten dokument opracowany został również przez firmę ATYS, 
podobnie jak poprzedni był konsultowany od ósmego grudnia 2023 roku do jedenastego stycznia 
2024 roku. W ramach konsultacji społecznych [niezrozumiałe] jedna uwaga, która została 
uwzględniona w tym dokumencie i w czasie posiedzeń, dwóch posiedzeń Komisji do spraw 
obywatelskich 23 stycznia i 15 marca również wpłynęła jedna uwaga, która została w tym dokumencie 
uwzględniona. Program ochrony środowiska został uzgodniony przez Regionalnego Dyrektora 
Ochrony Środowiska w Krakowie, który również stwierdził, że nie ma obowiązku przeprowadzenia 
strategicznej oceny oddziaływania na środowisko, dlatego dokument... dokument przedstawia stan 
naszego środowiska i wyznacza kierunki w których powinniśmy działać 
Opiniują: Komisja do Spraw Obywatelskich - pozytywnie 

Prowadzący zarządził głosowanie w sprawie: Kto jest za podjęciem uchwały Nr LVI/435/24 w 

sprawie przyjęcia „Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Kościelisko do roku 2026 z 

perspektywą do roku 2030”? 

 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 27.03.2024 09:32 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce:  

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 



Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 

 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Artur Bukowski Za 27.03.2024 09:32 

2 Janusz Czernik Za 27.03.2024 09:32 

3 Władysław Długosz Za 27.03.2024 09:32 

4 Mieczysław Dzierzęga Za 27.03.2024 09:32 

5 Piotr Kopeć Za 27.03.2024 09:32 

6 Maciej Krzeptowski Za 27.03.2024 09:32 

7 Małgorzata Lasak Nieobecny ------------ 

8 Ryszard Mądry Za 27.03.2024 09:32 

9 Paweł Michniak Za 27.03.2024 09:32 

10 Mateusz Nędza-Kubiniec Za 27.03.2024 09:32 

11 Tadeusz Nędza-Kubiniec Za 27.03.2024 09:32 

12 Krzysztof Pitoń Za 27.03.2024 09:32 

13 Stanisław Staszel Za 27.03.2024 09:32 

14 Adam Tracz Za 27.03.2024 09:32 

15 Wojciech Urbaś Za 27.03.2024 09:32 

 
 
11. Podjęcie uchwały w sprawie: przyjęcia do realizacji Projektu założeń do planu zaopatrzenia w 
ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Kościelisko na lata 2024-2039 
 
Referuje: Agnieszka Grzegorczyk 
Tym razem jest to uchwała, jakiej jeszcze w naszej gminie nie było. Jest to pierwszy projekt założeń 
do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe. Ma on obowiązywać w latach 
2024-2039. To jest dokument, który opracowywany jest na podstawie ustawy"Prawo energetyczne". 
Obowiązkowo dokument jest uzgadniany przez Małopolskiego Państwowego Wojewódzkiego 
Inspektora Sanitarnego, Regionalnego Dyrektora i samorząd wojewódzki. Ten dokument zyskał 
akceptację tych organów. Podobnie jak dwa poprzednie dokumenty, był poddawany konsultacjom 
społecznym. Od 8 stycznia do 29 stycznia 2024 roku był przedstawiany w czasie posiedzeń Komisji do 
spraw obywatelskich 23 stycznia i 15 marca. 



 

Opiniują: Komisja do Spraw Obywatelskich - pozytywnie 

 

Prowadzący zarządził głosowanie w sprawie: Kto jest za podjęciem uchwały Nr LVI/436/24 w 

sprawie: przyjęcia do realizacji Projektu założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię 

elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Kościelisko na lata 2024-2039? 

 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 27.03.2024 09:34 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce:  

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Artur Bukowski Za 27.03.2024 09:34 

2 Janusz Czernik Za 27.03.2024 09:34 

3 Władysław Długosz Za 27.03.2024 09:34 

4 Mieczysław Dzierzęga Za 27.03.2024 09:34 

5 Piotr Kopeć Za 27.03.2024 09:34 

6 Maciej Krzeptowski Za 27.03.2024 09:34 

7 Małgorzata Lasak Nieobecny ------------ 

8 Ryszard Mądry Za 27.03.2024 09:34 

9 Paweł Michniak Za 27.03.2024 09:34 

10 Mateusz Nędza-Kubiniec Za 27.03.2024 09:34 

11 Tadeusz Nędza-Kubiniec Za 27.03.2024 09:34 

12 Krzysztof Pitoń Za 27.03.2024 09:34 

13 Stanisław Staszel Za 27.03.2024 09:34 

14 Adam Tracz Za 27.03.2024 09:34 

15 Wojciech Urbaś Za 27.03.2024 09:34 

 
12. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 



zapobiegania bezdomności zwierząt w 2024 roku 
 
Referuje: Marzena Truchan 
Szanowni Państwo, ustawa o ochronie zwierząt stanowi, że zapewnienie opieki nad bezdomnymi 
zwierzętami oraz zapobieganie bezdomności zwierząt, należy do zadań własnych gminy. Zgodnie z 
artykułem 11a, ustęp pierwszy, wypełniając ten obowiązek, Rada Gminy określa w drodze uchwały, 
corocznie do dnia 30 marca, program opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 
bezdomności. Projekt programu został pozytywnie zaopiniowany przez Koło łowieckie Sabała w 
Zakopanem oraz w terminie określonym w ustawie, milcząco zaopiniowany przez Koło łowieckie 
Wspólnota w Witowie, Koło łowieckie Rosomak w Poroninie, Towarzystwo... 
Tatrzańskie Towarzystwo Opieki nad Zwierzętami, Fundacja "Zwierzęta Podhala oraz powiatowego 
lekarza weterynarii w Nowym Targu. Projekt programu, wraz z informacją o realizacji programu w 
2023 roku, został przedstawiony na wspólnym posiedzeniu Komisji oświaty, kultury, turystyki, 
sportu i promocji oraz Komisji do spraw obywatelskich w dniu 21 marca i został pozytywnie 
zaopiniowany. 
Opiniują: Komisja do Spraw Obywatelskich - pozytywnie 
Prowadzący zarządził głosowanie w sprawie: Kto jest za podjęciem uchwały Nr LVI/437/24 w 

sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt w 2024 roku? 

 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 27.03.2024 09:37 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce:  

 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Artur Bukowski Za 27.03.2024 09:37 

2 Janusz Czernik Za 27.03.2024 09:37 

3 Władysław Długosz Za 27.03.2024 09:37 

4 Mieczysław Dzierzęga Za 27.03.2024 09:37 

5 Piotr Kopeć Za 27.03.2024 09:37 

6 Maciej Krzeptowski Za 27.03.2024 09:37 

7 Małgorzata Lasak Nieobecny ------------ 

8 Ryszard Mądry Za 27.03.2024 09:37 



9 Paweł Michniak Za 27.03.2024 09:37 

10 Mateusz Nędza-Kubiniec Za 27.03.2024 09:37 

11 Tadeusz Nędza-Kubiniec Za 27.03.2024 09:37 

12 Krzysztof Pitoń Za 27.03.2024 09:37 

13 Stanisław Staszel Za 27.03.2024 09:37 

14 Adam Tracz Za 27.03.2024 09:37 

15 Wojciech Urbaś Za 27.03.2024 09:37 

 
13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały dotyczącej określenia przystanków komunikacyjnych 
na terenie Gminy Kościelisko oraz warunków  i zasad korzystania z tych obiektów 
 
Referuje: Bożena Wacko 
Szanowni Państwo, głównym powodem zmiany uchwały jest zmiana brzmienia załącznika do tej 
uchwały, to jest listy przystanków zlokalizowanych przy drogach gminnych gminy Kościelisko, których 
gmina Kościelisko jest zarządcą. Dołożyliśmy do tej listy dwa nowe przystanki, pośrednio Kościelisko o 
nazwach: przystanek Staszelówka, przystanek Rysulówka nad Potokiem oraz zmieniliśmy lokalizację 
dwóch istniejących już przystanków Rysulówka i Rysulówka III i w tym przypadku kierowaliśmy się 
chęcią zwiększenia bezpieczeństwa uczestników ruchu oraz osób korzystających. Zmiany te wynikają z 
przebiegu trasy planowanych linii o charakterze użyteczności publicznej, które mają zostać utworzone 
z inicjatywy wójta i z tego względu, że na obecną chwilę żaden z przewoźników nie wykonuje tam 
połączeń mają w znacznym stopniu przyczynić się do rozwiązania problemu wykluczenia 
komunikacyjnego dla mieszkańców tej części starostwa Kościelisko. Zatwierdzenie nazw przystanków 
jest jednym z pierwszych etapów utworzenia planowanych linii, a ich fizyczne zlokalizowanie w terenie 
jest jednym z istotnych elementów otrzymania dotacji z Wojewódzkiego Funduszu Rozwoju Przewozów 
Autobusowych, współfinansującego usytuowanie tych właśnie linii. Rozkład jazdy i liczba kursów, który 
został Państwu przedstawiony na posiedzeniu Komisji do spraw obywatelskich, zostały skorygowane i 
w obecnej chwili uwzględniają większość Państwa próśb, mam na myśli przykład [niezrozumiałe] 
wystosował, a jeżeli chodzi o prośbę pana Macieja, to my cały czas mamy je na uwadze, ale czekamy aż  
wszystkie rozkłady, obecne, przewoźników zostaną zatwierdzone... 
Opiniują: Komisja do Spraw Obywatelskich - pozytywnie 
 
Prowadzący zarządził głosowanie w sprawie: Kto jest za podjęciem uchwały Nr LVI/438/24 w 
sprawie zmiany uchwały dotyczącej określenia przystanków komunikacyjnych na terenie Gminy 
Kościelisko oraz warunków  i zasad korzystania z tych obiektów? 
 
 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 27.03.2024 09:40 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce:  

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 



Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Artur Bukowski Za 27.03.2024 09:40 

2 Janusz Czernik Za 27.03.2024 09:40 

3 Władysław Długosz Za 27.03.2024 09:40 

4 Mieczysław Dzierzęga Za 27.03.2024 09:40 

5 Piotr Kopeć Za 27.03.2024 09:40 

6 Maciej Krzeptowski Za 27.03.2024 09:40 

7 Małgorzata Lasak Nieobecny ------------ 

8 Ryszard Mądry Za 27.03.2024 09:40 

9 Paweł Michniak Za 27.03.2024 09:40 

10 Mateusz Nędza-Kubiniec Za 27.03.2024 09:40 

11 Tadeusz Nędza-Kubiniec Za 27.03.2024 09:40 

12 Krzysztof Pitoń Za 27.03.2024 09:40 

13 Stanisław Staszel Za 27.03.2024 09:40 

14 Adam Tracz Za 27.03.2024 09:40 

15 Wojciech Urbaś Za 27.03.2024 09:40 

 
14. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta 
 
Referuje: Paweł Michniak 
 
Panowie przewodniczący, Panowie, Panie wójcie, szanowni radni, szanowni mieszkańcy... nasza 
mieszkanka tutaj z Kościeliska, 26 lutego bieżącego roku napisała prośbę do wójta... znaczy do 
wojewody małopolskiego o umorzenie, tutaj, długu wynikającego z nieopłacania śmieci odroku 2013. 
Wojewoda tę prośbę zakwalifikował jako skargę na wójta i przekierował to do Rady Gminy Kościelisko, 
do rozpatrzenia. My, 20 marca bieżącego roku, zebraliśmy się tutaj na posiedzeniu Komisji skarg, 
wniosków petycji i zapoznaliśmy się tutaj z całością tego materiału. Pani skarżąca była zaproszona 
przeze mnie na to posiedzenie, jednak nie przyszła. Przedstawiła tutaj zwolnienie lekarskie. Oczywiście 
obecność była nieobowiązkowa w tej sprawie. Wiemy, jak ten system nasz śmieci jest skonstruowany. 
Tutaj ustawa mówi, że wszyscy mają płacić za te śmieci. Jest to taki system solidarnościowy i nie ma 
praktycznie furtki tutaj do niepłacenia tych śmieci. Pani skarżąca twierdzi, że w ogóle przez 11 lat nie 
wyprodukowała ani grama śmieci w związku z tym nie chcę płacić za te śmieci. Ja tutaj przebadałem 
sprawę i była taka, jest taka furtka w prawie, że jeśli by ktoś tam miał dochód mniejszy niż 770 złotych, 
to Rada Gminy może zwolnić... Pani niestety tej przesłanki nie spełnia, ponieważ pobiera tutaj 
emeryturę najniższą, która jest tam gdzieś w granicach 1400, 1500 złotych. W związku z tym Komisja 



uznała skargę za bezzasadną i tak tutaj wnioskujemy, tutaj do przyjęcia. Dziękuję. Dziękuję pięknie. 
 
Opiniują: Komisja Skarg, Wniosków i Petycji - pozytywnie 

 

Prowadzący zarządził głosowanie w sprawie: Kto jest za podjęciem uchwały Nr LVI/439/24 w 

sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta? 

 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 27.03.2024 09:43 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce:  

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Artur Bukowski Za 27.03.2024 09:43 

2 Janusz Czernik Za 27.03.2024 09:43 

3 Władysław Długosz Za 27.03.2024 09:43 

4 Mieczysław Dzierzęga Za 27.03.2024 09:43 

5 Piotr Kopeć Za 27.03.2024 09:43 

6 Maciej Krzeptowski Za 27.03.2024 09:43 

7 Małgorzata Lasak Nieobecny ------------ 

8 Ryszard Mądry Za 27.03.2024 09:43 

9 Paweł Michniak Za 27.03.2024 09:43 

10 Mateusz Nędza-Kubiniec Za 27.03.2024 09:43 

11 Tadeusz Nędza-Kubiniec Za 27.03.2024 09:43 

12 Krzysztof Pitoń Za 27.03.2024 09:43 

13 Stanisław Staszel Za 27.03.2024 09:43 

14 Adam Tracz Za 27.03.2024 09:43 

15 Wojciech Urbaś Za 27.03.2024 09:43 

 
 



15. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Tatrzańskiego, w formie 
dotacji celowej z budżetu Gminy Kościelisko na pokrycie 10% wkładu własnego przeznaczonego na 
funkcjonowanie linii regularnej o charakterze użyteczności publicznej, relacji Zakopane – Witów przez 
Dzianisz w roku 2024 
 
Referuje: Dorota Kierpacz 
 
Panowie przewodniczący, wysoka Rado, szanowni Państwo, zwracam się z prośbą o udzielenie, z 
budżetu gminy Kościelisko, pomocy finansowej powiatowi tatrzańskiemu, z przeznaczeniem na 
sfinansowanie w wysokości 10% dopłaty na realizację zadania w zakresie przewozów autobusowych na 
linii regularnej o charakterze użyteczności publicznej relacji Zakopane-Witów przez Dzianisz w 2024 
roku. Pomoc finansowa zostanie udzielona w formie dotacji celowej ze środków budżetu na rok 2024 
w wysokości 28 tysięcy 31 złotych i 94 grosze, mamy to zabezpieczone w budżecie. Szczegółowe 
warunki udzielenia pomocy finansowej oraz przeznaczenie i zasady rozliczenia środków, określone 
zostaną w umowie między stronami. Temat ten był szeroko omawiany na Komisji ekonomiki i rozwoju 
gospodarczego w sensie finansowym, natomiast na Komisji do spraw obywatelskim w sensie 
merytorycznym. 
 

Opiniują: Komisja Ekonomiki i Rozwoju Gospodarczego Gminy - pozytywnie 

Prowadzący zarządził głosowanie w sprawie: Kto jest za podjęciem uchwały Nr LVI/440/24 w 

sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Tatrzańskiego, w formie dotacji celowej z 

budżetu Gminy Kościelisko na pokrycie 10% wkładu własnego przeznaczonego na funkcjonowanie 

linii regularnej o charakterze użyteczności publicznej, relacji Zakopane – Witów przez Dzianisz w 

roku 2024? 

 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 27.03.2024 09:46 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce:  

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Artur Bukowski Za 27.03.2024 09:46 

2 Janusz Czernik Za 27.03.2024 09:46 

3 Władysław Długosz Za 27.03.2024 09:46 

4 Mieczysław Dzierzęga Za 27.03.2024 09:46 

5 Piotr Kopeć Za 27.03.2024 09:46 



6 Maciej Krzeptowski Za 27.03.2024 09:46 

7 Małgorzata Lasak Nieobecny ------------ 

8 Ryszard Mądry Za 27.03.2024 09:46 

9 Paweł Michniak Za 27.03.2024 09:46 

10 Mateusz Nędza-Kubiniec Za 27.03.2024 09:46 

11 Tadeusz Nędza-Kubiniec Za 27.03.2024 09:46 

12 Krzysztof Pitoń Za 27.03.2024 09:46 

13 Stanisław Staszel Za 27.03.2024 09:46 

14 Adam Tracz Za 27.03.2024 09:46 

15 Wojciech Urbaś Za 27.03.2024 09:46 

 

 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Kościelisko na rok 2024 

 

Referuje: Dorota Kierpacz 

Panowie przewodniczący, wysoka Rado, szanowni Państwo, zwracam się z prośbą o przyjęcie 
przedłożonego projektu zmian w budżecie gminy Kościelisko na rok bieżący. Proponuje się zwiększenie 
ogólnej sumy dochodów i wydatków o kwotę 891 tysięcy 295 złotych. Zwiększenie dochodów w dziale 
400 - Wytworzenie i zaopatrywanie w energię elektryczną, gaz i wodę - o kwotę 12 tysiecy złotych, 
dotyczy zwiększenia planowanych dochodów, opłaty za wodę, w związku z pozyskaniem nowych 
klientów. Proszę o przeznaczenie tej kwoty po stronie wydatków na wykonanie monitoringu wizyjnego 
na stacji uzdatniania wody w Kirach. Zwiększenie o 849 tysięcy 325 złotych w dziale 801 - Oświata  
i wychowanie - związane z otrzymaniem dotacji na wychowanie przedszkolne w przedszkolach  
i oddziałach przedszkolnych w szkołach podstawowych i dokładnie na ten cel przyjmujemy je po stronie 
wydatków. W dziale 853 - Pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej - zwiększenie w wysokości 
14 tysięcy złotych, związany jest z wypłatami dodatków z funduszu przeciwdziałania COVID-19. To są 
ostatnie wnioski z ubiegłego roku, które z przyczyn formalnych nie zostały ówcześnie zamknięte, stąd 
potrzeba zabezpieczenia środków finansowych w tegorocznym budżecie. W dziale 926 – Kultura 
fizyczna - proszę o zwiększenie dochodów i wydatków o kwotę 15 tysięcy 970 złotych, na realizację 
projektu "Już pływam", jest to kwota otrzymanej na ten cel dotacji, natomiast program w całości będzie 
kosztował 72 tysiące złotych. W samych wydatkach, proszę o zmianę między rozdziałem 75095 a 85295 
– Pozostała działalność - o kwotę 20 tysięcy złotych, w związku z planowanymi wydatkami z tytułu 
pomocy społecznej. Zmiany nie powodują zmian uchwalonego deficytu budżetu i były dokładnie 
omawiane na Komisji ekonomiki i rozwoju gospodarczego, proszę więc wysoką Radę o przyjęcie 
proponowanego projektu uchwały, dziękuję. 
 

Opiniują: Komisja Ekonomiki i Rozwoju Gospodarczego Gminy - pozytywnie 

Prowadzący zarządził głosowanie w sprawie: Kto jest za podjęciem uchwały Nr LVI/441/24 w 

sprawie zmian w budżecie Gminy Kościelisko na rok 2024? 

 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 27.03.2024 09:50 



Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce:  

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Artur Bukowski Za 27.03.2024 09:50 

2 Janusz Czernik Za 27.03.2024 09:50 

3 Władysław Długosz Za 27.03.2024 09:50 

4 Mieczysław Dzierzęga Za 27.03.2024 09:50 

5 Piotr Kopeć Za 27.03.2024 09:50 

6 Maciej Krzeptowski Za 27.03.2024 09:50 

7 Małgorzata Lasak Nieobecny ------------ 

8 Ryszard Mądry Za 27.03.2024 09:50 

9 Paweł Michniak Za 27.03.2024 09:50 

10 Mateusz Nędza-Kubiniec Za 27.03.2024 09:50 

11 Tadeusz Nędza-Kubiniec Za 27.03.2024 09:50 

12 Krzysztof Pitoń Za 27.03.2024 09:50 

13 Stanisław Staszel Za 27.03.2024 09:50 

14 Adam Tracz Za 27.03.2024 09:50 

15 Wojciech Urbaś Za 27.03.2024 09:50 

 

17. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2024 -2040 

 

 

 

Referuje: Dorota Kierpacz 

Panowie przewodniczący, wysoka Rado, szanowni Państwo, zmiany w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej dotyczą zmian w załączniku numer jeden, poprzez określenie aktualnych kwot dochodów i 



wydatków budżetowych w roku bieżącym, aby te dwa dokumenty, czyli uchwała budżetowa i 
Wieloletnia Prognoza Finansowa, były dokumentami spójnymi. 
Dziękuję. 

Opiniują: Komisja Ekonomiki i Rozwoju Gospodarczego Gminy - pozytywnie 

Prowadzący zarządził głosowanie w sprawie: Kto jest za podjęciem uchwały Nr LVI/442/24 w 

sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2024 -2040? 

 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 27.03.2024 09:52 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce:  

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Artur Bukowski Za 27.03.2024 09:52 

2 Janusz Czernik Za 27.03.2024 09:52 

3 Władysław Długosz Za 27.03.2024 09:52 

4 Mieczysław Dzierzęga Za 27.03.2024 09:52 

5 Piotr Kopeć Za 27.03.2024 09:52 

6 Maciej Krzeptowski Za 27.03.2024 09:52 

7 Małgorzata Lasak Nieobecny ------------ 

8 Ryszard Mądry Za 27.03.2024 09:52 

9 Paweł Michniak Za 27.03.2024 09:52 

10 Mateusz Nędza-Kubiniec Za 27.03.2024 09:52 

11 Tadeusz Nędza-Kubiniec Za 27.03.2024 09:52 

12 Krzysztof Pitoń Za 27.03.2024 09:52 

13 Stanisław Staszel Za 27.03.2024 09:52 

14 Adam Tracz Za 27.03.2024 09:52 

15 Wojciech Urbaś Za 27.03.2024 09:52 



 

 

18. Informacja o złożonych oświadczeniach majątkowych radnego gminy 

Przewodniczący Artur Bukowski: Szanowni Państwo, punkt kolejny to informacja o złożonych 

oświadczeniach majątkowych, dziękuję za złożenie ich przez radnych. Co do kilku oświadczeń pozwolę 

sobie poprosić o sprostowanie lub uzupełnienie, także na spokojnie, będzie na to chwila więc... z 

kilkoma dosłownie osobami mam tam małe zastrzeżenia o uzupełnienie. Także tyle, jeżeli chodzi o 

oświadczenia majątkowe. 

 

19. Sprawy bieżące 

Brak. Przewodniczący zarządził 3 minutową przerwę w obradach. 

 

20. Wolne wnioski 

Przewodniczący: Szanowni Państwo, wracamy po przerwie, jesteśmy w punkcie sprawy bieżące, wolne 
wnioski. Witamy Pana Jana Budę. Panie Janie, z tego, co mi Pan przekazał, chce pan zabrać głos. Bardzo 
proszę do mikrofonu, oddaję głos. 
 
Jan Buda: Panie przewodniczący, jestem tutaj po raz trzeci na tej sesji, bo jak Pan dobrze wie, 
przyszedłem praktycznie, bo się tak wahałem, praktycznie czy się pojawi czy nie, bo mnie te sprawy, ale 
jak zobaczyłem akurat pewną sprawę, którą Państwo tutaj procedujecie i procedowali, podjęliście 
uchwałę. W związku z tym postanowiłem tutaj się pojawić, ale faktycznie ja jestem jakby, w innej, tej 
sprawie, która się toczy od 19 grudnia. Jak Pan dobrze wie, złożyłem wniosek pismo do Pana, do Rady, 
oczywiście do wójta, wójt mi odpowiedział, do Rady i no ubiegłej sesji radnym rozdałem to pismo, do 
dnia dzisiejszego nie mam żadnej odpowiedzi, żadnego odzewu. I nie ukrywam, że było to pismo, to jak 
wciąż się przypomnieć w trakcie, w trybie informacji publicznej, na które Pan miał 14 dni. Także nie 
ukrywam, że zostało tu naruszone prawo przez Pana bodajże, albo przez Radę. Też obliguje Pana artykuł 
czterdziesty piąty uchwały znaczy nie uchwały, tylko Regulaminu Rady, które nie wiem, czy Pan... mogę 
zacytować, ale może Pan zna, że ma pan 14 dni na odpowiedź mi na to pismo, ewentualnie wskazania 
osoby, która to uczyni... ale proszę Państwa, w czym rzecz? Dlaczego ja tu tak przychodzę odnośnie tej 
drogi? No to akurat nie do Pana wójta, ale do akurat i do Rady, i do Pana, Państwa radnych, ponieważ 
ta sprawa toczy się od '86 roku. W '86 roku, Panie przewodniczący, jak zacząłem to procedowanie 
sprawy drogi, wtedy akurat, grzecznościowo był wtedy Pana tata, w Komisji zasiadał. Ja mam pismo z 
'96 roku, Pana taty, który kieruje do mnie, że sprawę [niezrozumiałe] żwiru, tłucznia i to ma rozpatrzyć 
Pan Michniak...Dwa ty... W '99 roku przewodniczący Rady, Pan Władysław Długosz pisze mi znów, że 
mam znów dostać tłuczeń i żwir na tej drogę, nie było nic. W 2008 roku Pan Kowalczyk, przewodniczący 
Komisji pisze, że mam [niezrozumiałe]... nie było nic, proszę Państwa i tak mam setki, a może dziesiątki 

pism skierowane do Rady i do wójta, które kierowałem do zarządu, do dnia dzisiejszego nie ma nic. 

Dowiedziałem się na ubiegło...sesji, że jeszcze w '21 roku. Pan wójt skierował środki na poprawę koryta 

i, i odwadniania koło mojej posesji, niestety nie pojawił się nikt. Nie wie, gdzie te pieniądze poszły. 

Szczerze mówiąc, także tutaj z tych wszystkich lat, które faktycznie tu mam pisma od wójta, od zarządu, 

od szefów Komisji, nic nie ma i proszę Państwa też, dzisiaj Państwo podjęliście uchwałę odnośnie 

wymiany gruntów, tam regulacji prawnej. Ja pragnę przypomnieć, że jak załatwiałem to przez 5 lat z 

wojskiem,Z Warszawy Ministerstwo Obrony Narodowej, musiałem z własnej kieszeni wyłożyć regulacje 

 

i zapłacić Panu geodecie, oczywiście obecnemu, teraz jest naczelnikowi geodezji, to może potwierdzić... 

w powiecie tatrzańskim i proszę Państwa pisałem w 2013, w 2009 roku do wójta gminy Kościelisko, żeby 

uregulował ten odcinek górny. Wójt napisał mi tu w pismem, mam tu praktycznie te pisma, zawsze są 



do wglądu, że nie, oni w granicach działek są, wszystko jest ok, że nie trzeba nic regulować, nie trzeba 

nic robić. W 2008 roku było wszczęte rozgraniczenie na powyższym terenie, które dzisiaj Państwo 

podjęliście uchwałę. Nie zakończyło się, nie zakończyło się dlatego, że sąd... Uczestniczyłem w tym. Sąd 

kilkukrotnie zwracał się do gminy Kościelisko, żeby przekazała całe dokumentacje, akurat wtedy był 

geodetą Pan Szarota, przekazywał jedną kartkę, jedną kartkę i tak to trwało... Sąd niecierpliwie, po 3 

latach wyrzucił te papiery na półkę, ponieważ praktycznie nie, nie otrzymał od Państwa żadnej 

informacji. W trakcie regulacji prawnej, w modernizacji jest sprawa taka, że toczy się tam postępowanie 

przed Wojewódzkim Sądem Administracyjnym odnośnie dolnego odcinka regulacji. Nie wiem, dlaczego 

Państwo tutaj złożyliście wniosek o, jakby regulację tą prawną, jeśli to praktycznie jeszcze nie jest 

zamknięte. No, ale to jest faktycznie procedowanie, nie wiem, wbrew pewnym przepisom, ale to jeszcze 

może wyjdzie. Natomiast ja ty jestem ciekaw, dlaczego, ja na przykład jeśli piszę kilka pism o regulacje, 

nie dostaje żadnej odpowiedzi i muszę z własnych środków to ponosić, a teraz ktoś, kto niżej mieszka, 

poniżej mnie, oczywiście to jest zasadne, że trzeba to wyregulować, ja nie mówię, dostaje środki i 

Państwo podejmujecie uchwałę. Ja praktycznie, proszę Państwa, jeśli chodzi o tą drogę, w 2008 roku 

została zniszczona. Mam tu jakby pierwsze zniszczenie tej drogi, które ją urządziłem praktycznie właśnie 

przez między innymi tego Pana tam, którego regulujecie i jest tu Komisja, jest protokół, Pana Chudygi i 

jest Panawójta, że ma to uzupełnić. Po 1,5, pół roku, znów jest ponaglenie, że ma to uzupełnić. Między 

innymi zniszczył całą drogę, odcinek 90 metrowy, to w jest protokole i [niezrozumiałe] płyt, które są 

koło mojego domu. Musiałem to kupić za własne pieniądze, bo, bo czekałem to 2 lata. Czekałem 2 lata, 

musiałem kupić płyty [niezrozumiałe] inne płyty, też wszystkie płyty, które są od mnie do do góry, 

kostka, która została zniszczona, bo se proszę zobaczyć, tak samo popękane, też jak była remont drogi 

Wojdyłówki, ta w ubiegłym roku, wykonawca... jak nie, nie robił, nie w ogóle żadnego remontu na 

Wojdyłówce, szczerze mówiąc, a od czerwca do października samochody o większym tonażu, 38 ton i 

większe woziły jakby gruz, śmieci i nie wiem tam do Potoka. Tu macie Państwo, dzisiaj też Pani kierownik 

podejmowała uchwałę praktycznie o ochronie środowiska? To samo, proszę zobaczyć, co tam wywoził 

ten wasz wykonawca wogóle, szczerze mówiąc. Także proszę Państwa, tutaj chciałem podziękować tylko 

trzem radnym, bo jakieś tam zainteresowanie, wszystkie praktycznie tutaj po ostatniej sesji raczyli 

przybyć i za co jestem wdzięczny, natomiast zero reakcji, zero reakcji ze strony Pana przewodniczącego, 

ze strony reakcji poszczególnych, bo może nawet na żadnej sesji, ani na Komisję nie było to w ogóle 

procedowane. Dlatego ja bym chciał wiedzieć, Panie przewodniczący kiedy, bo niestety, no według 

przepisów Pan naruszył artykuł szósty i siódmy konstytucji, jakby Pan może nie wiedział i artykuł 119 o 

postępowania przed sądami administracyjnymi. Nie mówiąc już o...odnośnie, informacji publicznej 

ustawy. Nie... Praktycznie nie pofatygował się Pan w żaden sposób, żeby mi cokolwiek, albo ustnie... 

Mogła praktycznie grzecznościowo Pan podejść do Pana wójta, przeredagować tylko, z wójt gminy 

Kościelisko zrobić Rada Gminy Kościelisko i wysłać mi akurat to pismo. Ja bym otrzymał, bym się odniósł 

dzisiaj, bym tego tutaj nie był, proszę Państwa. Także są pewne ponoszone, jakby uchwały, koszty, ale 

obok mnie. Obok mnie, praktycznie w 2004 roku 300 płyt przywieźliściei, i tam pan Waliczek przywiózł 

6 samochodów. Dzisiaj ten tłuczeń, który ja urządziłem, został wywieziony, nie wiem gdzie. Ja bym 

właśnie chciał wiedzieć i to faktycznie się chciałbym dowiedzieć, gdzie ten tłuczeń z podbudowy, które 

ja urządziłem, prawie sto kubików, przywiózł mi Pan też Waliczek akurat w 2008 roku, wyjechało nie 

wiem gdzie. Dlatego, po prostu proszę mnie, jakby zwrócić uwagę, że przez cały ten czas od '86 roku, 

poniosłem dziesiątki tysięcy kosztów i pracy, i zdrowia po to, żeby tego i dlatego dzisiaj urządzenie tego 

odcinka w taki sposób, jaki jest, jest bardzo dla mnie ważne i to jest istotne. A te firmy, które Pan mi 

kiedyś wójt wspomniał, że ja pseudo... podwykonawcy, bo oni praktycznie byli, oni przyjechali. Ja się 

pytam, oni czy wiedzą co oni mają robić? Nie. Porobili dzień, 2 dni, kiedy zapytałem się, gdzie mają 

kamizelki, gdzie są, czy są ubezpieczeni. Ich już nie było. Oni znikali po prostu. Ten Pan z Bukowiny, ten 

Pan z Chochołowa, ten Pan Sierockiego, akurat tego pana Kubę Bednarza to znacie tak samo, ale też 

zniknął, jego syn też z Ukraińcami co pracował. Ja bym chciał wiedzieć, proszę Państwa, dlaczego tak 



się dzieje? Przez 38 lat urząd czy ktokolwiek faktycznie, które pisze do mnie pisma, tam sporadycznie 

mam odpowiedzi, ale to nie jest realizowane. Każdy rok w rok, pisze po dwa pisma do wójta i do, i do 

Rady. Nie mam żadnej odpowiedzi. Ja będę dzisiaj chciał praktycznie Panów, bo na pewno Państwo 

będziecie wybierani ponownie, kandydować do, do tej Rady i praktycznie będziecie reprezentować 

mieszkańców. No oczywiście, po ostatniej w zebraniu wiejskim w Kościelisku, to praktycznie można 

sobie praktycznie pogratulować, bo chyba że 1,2% mieszkańców się pojawiło na zebraniu wiejskim. To 

jest naprawdę super sprawa, natomiast generalnie rzecz biorąc, ci co was wybiorą, to chyba przez to, 

że nie przyjdą, albo praktycznie jakby jakoś apatię w ogóle, które będą w ogóle i będziecie... Państwo 

kandydujecie, będzie się dalej radnym, będziecie dalej praktycznie tutaj, jakby procedować pewne 

rzeczy w imieniu mieszkańców, którzy w ogóle jakby bezsensownie, w ogóle nie uczestniczą w tym, 

jakby nie to życiu politycznym, ale faktycznie społeczności gminnej, także ja bym chciał wiedzieć od 

Pana przewodniczącego, dlatego dzisiaj tu jestem, czy raczy mi Pan odpowiedzieć po 3,5 miesiącach? 

To już wszystkie, bo jeśli Pan by się trzymał procedur, to by Pan zlecił Komisji, którejś, że na przykład w 

ciągu 20 dni ma prawo mi odpowiedzieć, ale minęło już to jeszcze, że 3,5 miesiąca, więc wszelkie normy, 

wszelkie terminy zostaje tu przekreślone i nie zachowane. Dziękuję serdecznie. Dziękuję, 

 

Przewodniczący Artur Bukowski: Panie Janie. Uznałem po ostatnim spotkaniu naszym i rozmowie w 

Pana temacie, że temat został wyczerpany, że został Pan poinformowany, na jakim etapie jest remont 

Pana ulicy. Nie będę tutaj wracał do historii, bo myślę, że nie ma sensu rozwodzić się nad tym, co było 

2, 5, 10, 20 lat temu. Jesteśmy w obecnej chwili, kiedy na drogę koło Pana zostały pozyskane fundusze, 

zostaje robiona zgodnie z założeniem przetargowym i uznaliśmy, i z tego co zrozumiałem, zaakceptował 

Pan to, że będziemy rozliczać się z tej inwestycji po jej wykonaniu, po jej zakończeniu. Jesteśmy w trakcie 

jej tworzenia. Ja rozumiem Pana, Pana sytuację i, i zaangażowanie, jakie Pan wniósł, jeżeli chodzi o tą 

drogę, o ten kawałek drogi do Pana domu, natomiast cały czas zarzuca Pan, że to się odwlekało, tak 

odwlekało się, remont drogi Wojdyłówka trwał, początek tego remontu był odwleczony w czasie, 

natomiast mam nadzieję i myślę, że osiągniemy wspólny cel i wspólne zadowolenie w momencie, kiedy 

remont się zakończy. I tak został Pan poinformowany, nie będziemy rozmawiać i poprawiać tego, co jest 

w trakcie robione. Wójt obiecał, że wraz z wykonawcami zajmie się tą sprawą i porozmawia na jakim 

etapie i na, na etapie dokończenia, żeby to wszystko zostało zrobione tak jak ma być i myślę, że temat 

jest wyczerpany. Jeżeli chodzi o moją odpowiedź i to, co mam do powiedzenia w tym temacie. 

Jan Buda:  Panie przewodniczący, to proszę mi powiedzieć, jak to jest, że ja chodzę od kilku lat, żeby 

regulować i piszę pismo do wójta, akurat nie tego, akurat poprzedniego o regulację odcinka i, i on 

dostaje pismo, że nie może być zrealizowane. Natomiast tutaj widzę, że podjęliście Państwo uchwałę 

na realizację tej zamiany i regulacji. Tu się znalazły środki, jak to jest? Która osoba ma od 2008 roku, 

miała poprawić płyty i kupić koło mnie 30 płyt i zrobić odcinek 90 metrowy i dzisiaj praktycznie poszła 

do kierownika i dostała od razu tłuczeń, a praktycznie ja chodzę od 36 lat i nie mam tłucznia i ostatnio 

musiałem praktycznie kupić tłuczeń, ponieważ wykonawca po zimie powstałej dziury i auta spadały 

obok krawężnika, bo nie zasypał, nie uporządkował i musiałem to po prostu zrobić własnymi znów 

środkami. W tamtym roku i w tym roku, jak to jest, proszę mi powiedzieć, ktoś idzie po prostu do nie 

wiem, czy do Pana wójta czy do kierownika referatu, dostaje od ręki tłuczeń, żwir, płyty i regulujecie 

granice działek. Natomiast, natomiast ja kiedy chodzę od kilku lat, nie dostaje ani jednego kamienia. 

Mam tu 8 pism, w imieniu Rady, w imieniu wójta na przyznanie tych materiałów, tych środków, mam 

20 płyt. Też w 2013 roku zwróciłem się do wójta, że środki z jakby, które ja mam płacić za opłatę 

miejscową przeznaczę. Nie, nie da się tak zrobić. Mam odpowiedź wójta po prostu. Proszę mnie 

zrozumieć i praktycznie jak jestem traktowany, jak popychadło po prostu, jak zło konieczne? Proszę 

Panowie, praktycznie na, nad tym się pochylicie. Ja nie rozumiem praktycznie. Są pewne rzeczy, proszę 



Państwa, które trzeba praktycznie jakoś sobie wyjaśnić. Ja bym tu nie musiał przychodzić i praktycznie 

jakby się gardłować z wami czy, czy Buda znów przyszedł i co się faktycznie naciąga się, czy z wójtem 

czy z przewodniczącym, czy z Radą. Bez sensu mi tu przychodzić. Przecież tak ktoś kiedyś powiedział na 

przykład takie z tego, że mądremu nie trzeba tłumaczyć, a głupi i tak tego nie zrozumie. Dziękuję bardzo. 

Przewodniczący: Panie Janie, odpowiadając na to, co było w przeszłości, nie naprawię tego, to że nie 

dostawał Pan wtedy, kiedy Pan oczekiwał poszczególnych elementów, natomiast wydaje mi się, że w 

tym momencie jesteśmy na tym etapie, że efekt końcowy, czyli droga asfaltowa prowadząca do Pana 

posesji będzie zadawalająca i tej, tego się trzymam, tak. Bo to, co było w przeszłości, moim zdaniem na 

obecne, to w obecnej chwili jest nie do naprawienia. No, jeżeli Pan oczekuje słowa przepraszam, to 

przepraszam w imieniu wszystkich, którzy na jakimś etapie zawinili, o ile zawinili, ale ja nikogo nie 

oskarżam. 

 

Jan Buda: Panie przewodniczący, tak jeszcze na dygresji, macie uchwalony Plan Zagospodarowania 

Przestrzennego Kościeliska. Zrobiliście 3 metry i 2,80. Zrobiliście remont czy przebudowę drogi 

niezgodnie z planem, który obowiązuje. 

Wójt Gminy Kościelisko Roman Krupa: Panowie przewodniczący, wysoka Rado, szanowni Państwo, 

Panie Janie, generalnie słucham Pana wystąpienia, bo to już kolejny raz, kiedy wypowiada się Pan w 

kwestii związanej z regulacją dróg, w kwestii remontu przedmiotowej drogi na ulicy Wojdyłówka i całej 

tej sytuacji. I zastanawiam się, czemu to ma wszystko służyć, tak, kiedy tutaj te, te słowa wypowiedziane 

przez Pana padały. Ja absolutnie nie chce się przeciągać i nie chcę dolewać tutaj oliwy do do ognia. 

Jeżeli idzie o kwestię związaną z regulacją, regulujemy tam, gdzie wpływają do nas wnioski, tam, gdzie 

no jest potrzeba. Tych potrzeb, jak Pan z racji zawodu zdaje sobie z tego sprawę jest, jest sporo. 

Przystąpiliśmy po wielu latach, w końcu do remontu drogi na ulicy Wojdyłówka. Ja nie oczekiwałem z 

Pana strony pełnego zrozumienia i nie oczekuję, bo, wiem, że po tych latach moich doświadczeń na tym 

stanowisku oczekiwać tego nie zawsze powinienem. Tym niemniej, no... elementarnej współpracy 

jednak tak. Jeżeli Pan mówi, że te firmy, poszczególne, które pojawiają się na placu budowy, uciekają. 

Jeżeli Pan mówi, że od 38 lat nie może Pan w jakimkolwiek zakresie tej sprawy załatwić, co nie do końca 

jest prawdą, bo na przestrzeni tych lat jednak modernizacja, remont tej drogi, odbywał się. Pewnie w 

miarę też możliwości finansowych gminy, wiemy o tym, bo tutaj też mamy swoje doświadczenie 

samorządowe i ta droga cały czas na tym odcinku się powtarzała. I nie wiem, jaki jest powód tego, że 

te firmy uciekają, że, że jest tam swego rodzaju postrach, można powiedzieć z pewnym przymrużeniem 

oka, na tej drodze, nie mi odpowiadać. Nie wiem, czy też jest stosowne komentowanie tutaj, na ile osób 

przychodzi na zebranie wiejskie, czy mamy odpowiedni mandat do tego, żeby, żeby tutaj reprezentować 

mieszkańców i w jakim zakresie naśmiewanie się z tego. No mieszkańcy w demokratycznych wyborach 

wybierają swoich przedstawicieli, w najbliższym czasie będzie to miało 7 kwietnia, każdy ma możliwość 

wcześniej skorzystania, jeżeli oczywiście spełnia wymogi z biernego prawa wyborczego i ma możliwość 

kandydowania i później odpowiadania za te sprawy. No myślę, że ten elementarny też szacunek tym 

ludziom, którzy tutaj siedzą się należy. My tą regulację będziemy kontynuować, ja za chwilę w ramach 

swojego sprawozdania i podsumowania pewnego, też będę na ten temat mówił, bo uważam, że to z 

punktu widzenia kolejnej kadencji, kolejnych lat, które przed nami, jest swego rodzaju wyzwaniem. 

Biorąc pod uwagę z jednej strony uregulowanie stanu prawnego dróg, żeby tak jak Pan powiedział, 

odpowiadały zapisom planu miejscowego, a nie muszę Pana chyba przekonywać, że w niektórych 

miejscach będzie to wręcz niemożliwe, albo bardzo trudne, ale będziemy do tego zmierzali, bo szerokie 

drogi to drogi bezpieczne, tak? I tego się trzymamy, ale nie zawsze się to, panie Janie udaje. Co do tej 

kwestii, której, którą ostatnio też na zebraniu wiejskim w Kościelisku poruszaliśmy - tak jak Panu 

powiedziałem - po okresie świątecznym tutaj ja z firmą, z wykonawcą dla tego zadania będę w terenie, 



będę na ulicy Wojdyłówka, będziemy się przyglądali temu, co zostało zrobione, co jeszcze przed nami, 

jeżeli oczywiście będzie Pan, blisko swojego domu też pewnie Pan w tym spotkaniu będzie uczestniczył, 

ale proszę tutaj zachowywać, jednak tutaj elementarną przyzwoitość w stosunku do, do tych kwestii, 

które Pan się... na których Pan się wypowiada, bo, bo na przestrzeni tych lat mimo wszystko w tej kwestii 

wiele się wydarzyło. A na końcu, bez zgody i bez dobrej woli mieszkańców, ja jako wójt, moi 

poprzednicy, wie Pan dobrze, że mimo jak najlepszych chęci, nie są w stanie tutaj uregulować tej czy 

innej drogi. Więc tutaj kwestii takiej odpowiedzi tyle ode mnie, do zobaczenia pewnie, jeżeli będzie mi 

dane, Panie Janie w kwietniu, na tutaj, na drodze przy ulicy Wojdyłówka. 

 
Jan Buda: Panie wójcie, dziękuję za odpowiedź, ale jeśli chodzi no o Pana, akurat nie było to skierowane 
do Pana, co prawda moja wypowiedź tylko do Rady i przewodniczącego Rady. Ale jeśli na tym... Niech 
Pan sobie przypomni na tym zebraniu wiejskim, bo akurat bardzo staram się słuchać, to co Pan mówi - 
jednej z uczestniczek tego zabrania Pan powiedział, bo też wystąpiła o jakąś regulację, powiedział, że 
proszę Panią, tam, gdzie nie ma drogi publicznej, pomimo że mamy własność wojewoda nie przyznał... 
wojewoda nie przyznał...No nie przyznał środków. Zrobili... Pan dobrze wie, zrobiliście remont 82 metry 
po prywatnych gruntach i tam drogi publicznej nie ma, ani ma we władaniu nawet. To jest jedna sprawa. 
Natomiast jeśli chodzi o remonty z poprzednich lat, oczywiście były na Wojdyłówce, bo ja Panu wykażę 
rok w rok, gdzie te firmy, które kierownik drogownictwa czy Pan, nie wiem, działały, ale jakoś dziwnie 
nie działały koło mnie. Na tym odcinku jakoś dziwnym nie działały, robiły asfalt, łatały, poniżej Pana 
Kowalczyka, powyżej wszystko, mogę Panu rok w rok praktycznie siąść z Panem i prześwietlić, bo nawet 
jeszcze zdjęcia mam wszystko, wszystko z datami po kolei, proszę Pana. Pan dobrze wie, że '21 roku 
złożył Pan wniosek do starostwa o remont rowu koło mojej posesji i tego Pan nie wykonał. Gdzie te 
środki są? Nie wiem. Także proszę się tutaj praktycznie nie, że ja kogoś wytykam, czy ja obrażam się 
tylko od X lat, po prostu jestem traktowany jak nie wiem jak zło konieczne czy popychadło, czy, czy 
intruz. Tak Panie wójcie, tak, jestem tak, bo Pan był kiedyś szefem Rady, też do Pana pisałem. Ja Panu 
przyjdę, siądę tutaj, jak chcę, niech Pan przyjdzie sobie z wykonawcą, z inspektorem nadzoru, ja w każdy 
dzień od 1 czerwca, gdzie weszli Ukraińcy z synem Pana Bednarza na budowę tego odcinka wykażę, 
każdy dzień po kolei. Spotkamy się i wszystkie firmy, które, tam było ich 9, Panu wszystko powiem 
podwykonawców, Panu wszystko powiem, jak zgłaszałem Panu kierownikowi, że Pan Stachoń wozi 
ciężar, gabaryty o 38, 40 ton, mieści 46 płyt, mam smsy, mam zdjęcia i tego... nie reagowaliście. Tu Pani 
kierownik robicie uchwałę, a on zasypywał po to...śmieciami, gruzem, gdzieś z Poronina, ja jechałem za 
tym samochodem, samochody ze śmieciami, z gruzem jechały z Zakopanego i z Poronina - mam zdjęcia. 
A tu się nic nie działo ani na Kierpcówce, ani na Wojdyłówce, nic. Skąd ten gruz i ziemia, nie wiem. 
Ale sobie woził. Woził sobie styczeń, luty, marzec, do października. Jak nie miał czasu, to później jak już 
był zima i minus 7 stopni, próbował lać asfalt. Ten asfalt tak wygląda, że się sypie dzisiaj, dziękuję bardzo. 
 
Przewodniczący Artur Bukowski: Panie Janie, mam nadzieję i żyję tą nadzieją, że efekt końcowy, czyli 
droga, która będzie wyremontowana, spełni Pana oczekiwania. Myślę, że zamknęliśmy punkt, jeżeli 
chodzi o tą sprawę. 
 
Szanowni Państwo, mija, dobiega końca kadencja obecnej Rady Gminy Kościelisko, w tym miejscu... 
Chciałem, chciałem podziękować po kolei idąc, przede wszystkim, wszystkim radnym. Radnym, którzy 
są obecni tutaj w 99 procentach. Nie ma z nami Małgorzaty. 
Dziękuję Wam po raz kolejny za zaufanie. Myślę, że udało mi się z niego wywiązać, jeżeli chodzi o tą 
kadencję, jest mi naprawdę miło. Jestem z nas dumny, że potrafiliśmy mimo różnic w zdaniach przez te 
5,5 roku współpracować, podejmować uchwały, które pozwalały na wykonanie zadań, na wykonanie 
budżetu, jeżeli chodzi o gminę Kościelisko. 
Wszystko,, co było złe, myślę, że pójdzie w zapomnienie... Czasami te nasze rozmowy, te nasze wymiany 
nie do końca...Może... może mogło nie ich nie być, jedno co myślę, że i chciałbym powiedzieć, to jest 
to, że troszkę z tej Rady boli mnie, czasami boli, bolała mnie czasami cisza. Cisza odmiennego zdania, 



które pojawiało się w głosowaniu, natomiast odmiennego zdania, które nie było bronione i 
przedstawiane, bo ja jestem z tych osób, które jeżeli mają to odmienne zdanie, chcą je pokazać i chcą 
do niego przekonać i myślę, że tego... to mogłoby też pokazać, w którym miejscu mogliśmy zrobić coś 
lepiej. Także, tego, tego zabrakło.  
Szanowni Państwo, tak jak widzimy, życie nie stoi w miejscu, patrząc przez wszystko, co wydarzyło się 
w gminie, w czym mieliśmy...mielimy... mieliśmy możliwości uczestniczenia... częściowo wykonaliśmy, 
natomiast zostawiamy po sobie jeszcze sporo do zrobienia. Sporo gmina, gmina musi jeszcze zrobić, by 
było tutaj idealnie. 
Szanowni Państwo, co pozostało? Pozostało mi zaprosić was na środę i każdemu z was z osobna 
podziękować. Panie Władysławie dopuszczę do głosu, ale myślę, że już po, po tym, jak... 
Oczywiście wszystkich dopuszczę do głosu - Panów, Państwa dyrektorów i przedstawicieli również. 
Natomiast w tym miejscu, chciałbym z wiceprzewodniczącym i z wójtem wręczyć wam pamiątkowe 
dyplomy i pamiątkową spinkę z tej kadencji. Zapraszał będę po kolei na środek. 
 
 
Anielu, '95 rok, jak tak czytałem u wójta, że zaczynałaś pracę , w starej gminie, jak możemy to nazwać, 
w drugiej. Młody człowiek ze mnie, 20 parę lat temu, no nie 20, 19 i pamiętam te czasy dobrze. Za co 
chciałem ci podziękować? Za profesjonalizm, za to, że wszystko było na czas, było gotowe. Jesteś 
skarbnicą wiedzy, wydaje mi się, jeżeli chodzi o Radę, jedną, drugą, trzecią wszystkie po kolei. To co 
sobie w tobie ceniłem zawsze to to, że mimo tego, że wiedziałaś wszystko co się działo, a działo się dużo, 
nie wątpię patrząc przez pryzmat chociażby ostatnich dwóch kadencji, zawsze swoje zdanie zostawiałaś 
wewnątrz siebie. Nie pokazywałaś. To, to cenię sobie najbardziej, a kiedy trzeba było tego komentarza, 
bo wiedziałaś, że ktoś pyta, to też potrafiłaś dobrze skomentować tą rzeczywistość, która, która miała 
miejsce. 
Czego ci życzyć Anielu-ciociu, bo taki mamy akurat układu rodzinny, wszystkiego dobrego na kolejne 
lata, widzę, że i czuję, że, że nie będziesz się nudziła, będziesz się spełniała, będziesz korzystała z życia 
i daj ci Boże, jak najdłużej. Wszystkiego dobrego. 
Anielu, Tak teraz na szybko myślę, że zastanawiam, czy to, czy nie byłaś drugą osobą po wójcie [śmiech]. 
Znaczy pierwszą, przepraszam, po wójtach, tak? 
 
szanowni Państwo, ostatnie podziękowanie, podziękowanie na ręce wójta, na ręce Pani skarbnik i was 
wszystkich tutaj jako kierowników, dyrektorów poszczególnych jednostek, ode mnie myślę, że od 
wszystkich radnych również i od społeczności gminy Kościelisko. Dziękujemy za profesjonalizm, 
dziękujemy za to wszystko, co dzięki wam udało się w te 5,5 roku, a myślę, że nie mamy się czego 
wstydzić, a wręcz przeciwnie. 
Jest, jest za co bić brawa...To, to, czego, czego wam życzę, to tego, żebyście się spełniali w miejscach, 
gdzie jesteście, żeby ta praca nie tylko była pracą, ale też przyjemnością. By te, czasami problemy, w 
niektórych kwestiach was budowały i myślę, że... patrząc na was profesjonalny... na wasz 
profesjonalizm, nie będzie, nie będzie z tym problemu. Ja tak przez pryzmat, naszej kadencji obecnej, 
.. myślę, że powtarzane jest, że radnego zawsze będą rozliczać wyborami, ja nie chciałbym być rozliczany 
z tego... Ja rozliczam się wewnętrznie i myślę, że każdy z nas to zrobi i w ten sposób, w ten sposób 
będziemy... i chcemy pewnie żyć jak najlepiej dla, dla gminy Kościelisko, a przez pryzmat poszczególnych 
komisji, poszczególnych wydziałów, no to jedna szczególnie mi leży na sercu... Planowanie Pani 
Agnieszko i nie, myślę, że tutaj chodzi o...Chciałem znaleźć słowo, dla którego... którego użyć, bo nie 
dokończyliśmy czegoś... to wzruszenie nie dlatego, że nie dokończyliśmy, tylko wzruszenie z tego, że to 
już dobiega końca. Nie dokończyliśmy tego planu, ale myślę, że kolejna Rada zrobi to w sposób taki że, 
że będziemy z tego dumni.  
Panie wójcie, pozwolę sobie z przewodniczącym na Pana i Pani skarbnik ręce, bo sami mieliśmy 
możliwości współpracować najwięcej, złożyć szczególne podziękowania. Dziękujemy, naprawdę. 
Robiliście kawał, kawał, kawał roboty za nas. My, my uważałem, że mogliśmy od czasu do, do czasu 
doradzić, ale przede wszystkim i to cenię sobie w radnych - nie przeszkadzaliśmy, bo naprawdę działo 
się dobrze w naszej gminie przez ostatnie lata. Dziękujemy i dziękuję wszystkim i przekażcie te 



podziękowania dla wszystkich, wszystkich pracowników, którzy pracują razem z wami i wszystkiego 
dobrego. 
 
Szanowni Państwo, otwieram dyskusję i nie wiem, wójcie pierwszy? 
Bardzo proszę. 
 
Wójt Gminy Kościelisko: Panowie przewodniczący, wysoka Rado, drodzy zebrani, to ostatnia kadencja 
tej Rady. Pozwólcie więc zatem na krótkie, bo takie miało być to podsumowanie, ale od razu 
przepraszam, trochę się rozgadam, bo w trakcie jak je pisałem to jednak tych kwestii, takich które dzisiaj 
chciałem poruszyć dochodziło, więc ono nie będzie krótkie, ale będzie takie moje - trochę osobiste bo 
z tej perspektywy chcę ocenić te 5,5 roku które za nami. Nie chcę oceniać, czy to była kadencja, 
słuchajcie łatwa, czy trudna, na pewno biorąc pod uwagę to, co wydarzyło się w ostatnich latach, była 
to kadencja inna, nietypowa. Taką, którą jak tutaj siedzicie, jak jesteście też pracownikami urzędu, 
moim zespołem, będzie się pamiętać do końca życia, bo ona jednak przyniosła wiele wydarzeń takich 
niestandardowych. Pandemia COVID, trwająca wojna na Ukrainie, swego rodzaju niepewność jutra, 
postępujące zmiany - ekonomiczna, a za nimi kwestia wzrostu cen, galopująca inflacja, szereg 
dodatków, jak patrzę tutaj na Ewę, które trzeba było po drodzerozpatrzyć, później przyznać. Przypomnę, 
że w tym okresie sprzedawaliśmy jako gmina też węgiel. Tego w przyszłości nie chcę już robić, jeżeli 
dane mi będzie tutaj na tym stanowisku dalej pracować. W tym wszystkim samorządy, również my jak 
tutaj wszyscy siedzimy, w ciągu tego ostatniego okresu musieliśmy się odnaleźć. Przez cały ten czas 
pamiętałem, że to na urzędzie, na pracownikach, na nas wszystkich, którzy pracują w tej sferze, 
spoczywa dodatkowa odpowiedzialność - zwłaszcza w okresie pandemii. Z punktu widzenia 
zapewnienia ciągłości działań. Nie mi oceniać mijającą kadencję, ale wiem, że był to okres 
wykorzystanych szans. Staraliśmy się w sposób maksymalny, często na granicy, wykorzystywać 
pojawiające się możliwości w zakresie pozyskania dofinansowania, środków zewnętrznych i tutaj jak 
siedzicie kierownicy referatów, kierownicy jednostek, dyrektorzy, radni, pracownicy naszego urzędu, 
czyli mojego zespołu, nie miejcie wątpliwości, że było warto. Dziękuję wam za to zaangażowanie, bo 
dzięki naszej wspólnej pracy, jeżeli wszystko dobrze pójdzie, a tak zakładam, wiecie, że jestem optymistą 
i dobrze patrzę na, na świat, to do końca tego roku, ta wartość podpisanych umów i zleceń, od 2018 
roku, przekroczy 100 milionów złotych. Pozwólcie przytoczę pewne dane, bo myślę, że warto o tym 
powiedzieć - co w tej kadencji z punktu widzenia kwot i, i zadań się wydarzyło. Jeżeli idzie o rok 2019-
2023, bo tutaj, jak patrzę na Panią skarbnik, pilnowała, żeby te, te dane bardzo mocno się zgadzały, a 
więc ta ilość inwestycji, która została wykonana, opiewa na kwotę 75 milionów złotych. 
W tym roku mamy do realizacji, o czym mówił Pan przewodniczący, Pani skarbnik, w wyniku tych zmian, 
które dzisiaj też zostały przegłosowane, plan do realizacji w kwocie 27 milionów złotych. Więc jeżeli 
wszystko dobrze się poskłada, a tak patrzymy na świat, pamiętajcie o tym, to zrealizujemy inwestycje 
do końca tego roku o wartości przekraczającej 102 miliony złotych. Z tego pozyskaliśmy w ciągu tego 
okresu środki o wartości 57 milionów złotych. 128 zadań zrealizowanych, to też liczyłem, Pani skarbnik 
mnie też tutaj pilnowała, dotyczących dróg, bezpieczeństwa, edukacji, energii, turystyki, oświaty, 
dotyczących szeroko pojętych zadań własnych gminy. Było to wszystko możliwe dzięki środkom 
zewnętrznym. Tutaj nikomu niczego nie zabieram - środki państwowe, Unia Europejska, ale przede 
wszystkim dzięki wytężonej pracy mojego zespołu. Tak jak powiedziałem, nie przechodziliśmy obok 
żadnego naboru. Przeprowadzone zostało w tym okresie pięciu lat 714 postępowań przetargowych, 
zostało podpisanych 700, tym samym 14 umów od listopada do końca marca tego roku. 
W mijającej kadencji, tutaj to też dzisiaj była poruszana kwestia drogi. Skupiliśmy się na drogach 
właśnie. Drogi, drogi i jeszcze raz drogi. Tutaj gonimy rzeczywistość i uważam, że mieliśmy najwięcej do 
nadrobienia, stąd duży nacisk kładliśmy na tę kwestię. W ciągu tych 5,5 roku udało się wyremontować 
ich 34. 34 drogi o łącznej długości 23 km długości. 29 milionów złotych wydanych w okresie od 2019 
roku... od roku 2019 do roku 2023. W tym roku planujemy wydatkować kolejne 10 milionów złotych na 
remont tej drogi. Pamiętamy również i bardzo się cieszymy z tego powodu, że w końcu ukończona 
została inwestycja na drodze wojewódzkiej w Witowie. Tutaj gmina też partycypowała w kosztach tej 
inwestycji. 



I to wszystko było możliwe dzięki naszej wspólnej pracy. Dzięki pracy całego zespołu urzędu, za którą 
też z tego miejsca dziękuję. Jeżeli idzie o drogi, bo uczestniczymy wszyscy w zebraniach, rozmawiamy z 
mieszkańcami, wiemy, że to ich do końca nie zadowala, bo kolejne drogi słuchajcie, czekają. Mówię o 
tym dlatego, żeby, żeby nie zapominać, słuchajcie jaką, jaką drogę nomen omen w tym okresie, w 
ostatnich latach przeszliśmy. Jako ludzie mamy krótką pamięć, ale jak ja sobie przypominałem pewne 
materiały do dzisiejszej sesji, przeglądałem zdjęcia, bo mój album jest dosyć obszerny, jeżeli idzie o ilość 
zdjęć z inwestycji z poszczególnych lat. Te materiały zdjęciowe, no, no wyraźnie mi uświadomiły, jak 
jeszcze kilka lat temu wyglądała droga przez Dzianisz, droga główna Zagrody, Salamandrę, przez te drogi 
boczne, które mijamy. Wiem, że patrzymy przez pryzmat tego co zostało, ale też jak jeździcie po, po 
naszej gminie, popatrzcie ile udało się wyremontować. Ile szans udało się wykorzystać. Często 
podkreślam - na granicy, bo za chwilę przejdę do dwóch takich inwestycji, które w tej perspektywy 
początku kadencji były dosyć istotne. 
Szanowni Państwo, mimo pandemii, mimo tego trudnego okresu i różnych spojrzeń na prowadzenie 
inwestycji, bo Pan przewodniczący o tym delikatnie mówił, jeżeli idzie o spojrzenia w Radzie, spojrzenia 
mieszkańców, w tym czasie udało się wybudować nowy urząd gminy - budynek, z którego jestem 
szczególnie dumny, bo zostawiłem tu przez 2 lata kawał swojego serducha i zawsze będę miał tutaj to 
poczucie, kiedy będę wracał. Udało się też wykonać pierwszy etap w ramach modernizacji stadionu 
biathlonowego, poprzez budowę tras biegowych. Inwestycje, te dwie inwestycje były w pierwszych 
miesiącach mojego urzędowania, ze względu na ich wielkość budżetową. No tak powodowały chyba 
najwięcej, najwięcej powodów do, do myślenia. I nie wiem, czy też przypominacie sobie, czy 
pamiętacie, ale finalnie to wszystko poukładało się tak i to też dzisiaj chciałem przypomnieć, że mimo 
tamtych założeń budżetowych roku 2019, dwudziestego zakładaliśmy, że budynek starego urzędu 
zostanie sprzedany, tak? Pozyskamy środki budżetowe z tytułu tej sprzedaży, w okolicach 4 milionów 
złotych, na to, żeby te inwestycje, które mieliśmy wtedy zapisane, zrealizować. Sytuacja budżetowa w 
wyniku tych wszystkich działań, pozyskanych środków zewnętrznych, też naszej wspólnej pracy, 
uszczelniania systemu podatkowego, bo to wszystko miało wpływ na całość tego, co powiem, 
spowodowała, że dzisiaj jesteśmy właścicielem budynku "Nasz dom", który pozyskaliśmy w wyniku 
zamiany ze Starostwem Powiatowym, za co też dziękuję, bo tutaj współpraca układała się bardzo dobrze 
i mam nadzieję, że w tym budynku, w najbliższych latach powstanie z prawdziwego zdarzenia żłobek, 
przedszkole i przestrzeń dla młodych, której tak bardzo potrzebują. I to też, słuchajcie, nie wzięło się 
znikąd. To też dzisiaj wam chciałem przypomnieć, bo budżet wtedy mówił jedno i wszyscy się pod tym 
podpisaliśmy, wszyscy to zaakceptowaliśmy głosując uchwałę budżetową na ten czas. A tak fajnie to się, 
słuchajcie, poukładało z perspektywy tego okresu, więc chciałbym, żebyście też na to zwrócili uwagę i 
mieli to w pamięci. Generalnie inwestycji w budynki, tego rodzaju infrastrukturę w ostatnich latach nie 
brakowało i te kolejne lata, z punktu widzenia modernizacji budynków oświatowych też chcemy 
odpowiednio wykorzystać. Ostatnio 5,5 roku to kolejny aspekt, który chce pokazaćz punktu widzenia 
tego, co się działo, zwłaszcza pandemia pokazała, jak ważna jest współpraca, zespołowość i to nie tylko 
w tym codziennym działaniu, o czym sesja nam dzisiaj wyraźnie też przypomina, ale takim też w 
wymiarze ponadkrajowym. Zacznę od współpracy z OSP, nie ma dzisiaj przedstawicieli naszych druhów, 
tym niemniej, z tego miejsca, za tę współpracę na różnych poziomach bardzo dziękuję, bo dzięki niej, 
no udawało mi się realizować na przyzwoitym, tak powiem nieskromnie trochę, poziomie zadania 
własne gminy. Bez współpracy z jednostkami OSP nie byłoby to możliwe. My, jako samorząd też myślę, 
że to jest chyba dla nas wszystkich jasne jak tutaj siedzimy, to odpowiednio doceniamy, Państwa... 
Państwo radni to też wiedzą, bo to znajduje swoje odzwierciedlenie, chociażby w stawce ekwiwalentu 
za wyjazdy czy też wielkości dofinansowania, które kierujemy do naszych OSP, kiedy budżet jest 
uchwalany. To jednak wraca i nie mam co do tego żadnych wątpliwości. 
Dziękuję więc strażakom za zaangażowanie, za ciągłą profesjonalizację naszych jednostek. Dzisiaj 
Państwu mówiłem o zespole RIT, taki zespół tutaj działający na terenie naszej gminy będzie jednym z 
pierwszych w województwie, Adam? 
Pierwszy w województwie, nie, nie jednym z pierwszych, tylko pierwszy w województwie. Pierwszy w 
OSP i to też nie bierze się, słuchajcie za, za darmo, więc bardzo dziękuję strażakom za tą 
profesjonalizację naszych jednostek. Bo co z kolei, szanowni Państwo, przekłada się na nasze 



bezpieczeństwo i też dziękuję za aktywność w pozyskiwaniu środków, bo tutaj bez tej aktywności, 
pozyskiwaniu środków, realizacja wielu zadań nie byłoby... nie byłaby możliwa. Ta współpraca, o której 
mówię, ma też znaczenie na tym poziomie ogólnopolskim, bo w pandemii, dzięki najpierw nieformalnej 
grupie, dzisiaj działamy jako gminy górskie, w zrzeszeniu, stowarzyszeniu, Porozumieniu Gmin Górskich 
RP. Udało nam się pozyskać na rzecz gmin górskich z całej Polski ponad 670 milionów złotych. I tutaj my, 
jako też gmina Kościelisko, mieliśmy w tym swój udział.  

Dziękuję, jak tutaj wszyscy siedzicie Państwu, dziękuję wszystkim dyrektorom jednostek, 
pracownikom za współpracę w minionych latach, bez której to, o czym mówię, nie miałoby miejsca. 
Dziękuję dyrektorom szkół, dyrektorom... Pani dyrektor biblioteki. Nie ma Pani dyrektor Gminnego 
Ośrodka Kultury Regionalnej, ale też tutaj duże wyrazy szacunku, dyrektorom jednostek, mojemu 
zespołowi za to, co się w tych ostatnich latach wydarzyło. 
Zwrócę jeszcze Państwu uwagę na 3 kwestie, jak dobrze pamiętam. Pierwsza dotyczy komunikacji, bo 
tutaj też staraliśmy się w tych ostatnich latach wyróżniać, bo jesteśmy i chcemy być samorządem blisko 
ludzi. I dlatego uważam, że jako urząd prowadzimy otwartą politykę informacyjną. Ja jako wójt, od 
początku kadencji, no staram się być dostępny dla mieszkańców, czy to poprzez przyjęcia stron czy 
realizację regularnych wideo czatów, udziałów w spotkaniach, na tym mi zawsze bardzo zależało i nadal 
zależy. Nie będę dotykał kolejnych aspektów związanych z funkcjonowaniem gminy, bo, bo to 
przemówienie mogłoby być znacznie dłuższe, ale...Pani skarbnik tutaj też kiwa, dobrze... ale niemniej 
zwrócę uwagę jeszcze na dwie kwestie, o których dzisiaj Pan przewodniczący też wspomniał, zwłaszcza 
o jednej z nich. W kwestii mądrego i odpowiedzialnego planowania przestrzennego i kwestii regulacji 
prawnej dróg, bo to z perspektywy kolejnej kadencji będą bardzo duże wyzwania. Gdy popatrzymy na 
zestawienia działek, w których gmina Kościelisko nabyła własność lub współwłasność od początku tej 
kadencji, który od roku 2018 do dnia dzisiejszego jest ich 84.Przekłada się to, moi drodzy, na wielkość 
przekraczającą 3 hektary, z czego około 2 hektary tych terenów, które pozyskaliśmy, stanowią drogi bądź 
fragmenty tych dróg. Dzisiaj słyszeliśmy wystąpienie mieszkańca naszej gminy i zdajemy sobie z tego 
sprawę, że nadal to jest za mało, ale to się w ostatnich latach wydarzyło. Jeżeli spojrzymy na regulację 
przebiegu dróg i tutaj Łukaszowi bardzo też za to dziękuję. Gmina Kościelisko aktywnie uczestniczy w 
czynnościach ustalenia przebiegu granic w ramach czynności geodezyjnych. W tej kadencji takich 
czynności geodezyjnych było 590. Średnio około 118 rocznie oraz wiecie, że jako też gmina staraliśmy 
się brać udział w czynności modernizacji i ewidencji gruntów i budynków wsi Witów. I tutaj też trzeba 
powiedzieć jedno, że to wszystko było możliwe dzięki dobrej woli i wyrozumiałości naszych 
mieszkańców, bo na końcu ktoś musi to potwierdzić swoim podpisem, więc za to też z tego miejsca 
dziękuję. Na ten moment chciałem Wam powiedzieć, że toczy się ponad 20 postępowań dotyczących 
regulacji własności poszczególnych dróg gminnych. W niektórych sytuacjach jedno postępowanie 
dotyczy kilku bądź kilkunastu działek i też prowadzimy działania związane z ustawą dotyczącą 
szczególnych rozwiązań, dotyczących regulacji stanu dróg odnośnie siedmiu z nich: w Dzianiszu, 
Pawelce i Pindele, w Witowie droga Wierchowa, droga do Kowalczyka i droga do Stanika, w Kościelisku 
droga Szeligówka i Siwarne - na tym odcinku od Natury w stronę ulicy Nędzy Kubińca, na to szczególnie 
będę oczekiwał, jeżeli idzie o zakończenie postępowania, bo, no to miejsce rzeczywiście tutaj tego 
potrzebuje z punktu widzenia modernizacji drogi. I kwestia regulacji dróg z mojej perspektywy będzie 
wyzwaniem, biorąc pod uwagę kolejną kadencję. Z kolei bierzemy pod uwagę zapisy dotyczące ustawy 
o planowaniu przestrzennym. To nie chcę was wszystkich straszyć, ale kwestia planu ogólnego, 
słuchajcie, uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania dla Kościeliska, później Dzianisz, Witów. 
No to są też kwestie, które, które są kwestiami trudnymi. I bardzo dziękuję, tutaj też patrzę na Panią 
kierownik Agnieszkę Grzegorczyk, że mamy taki zespół, bo dzięki temu słuchajcie, będzie to, to możliwe, 
ale będziemy potrzebować normalności i jedności w Radzie, żeby to się udało. Ale to już kwestia 
kolejnych tygodni i miesięcy. 

 Teraz przechodząc do Państwa radnych, też kilka słów do was radni chciałem teraz powiedzieć. 
Tutaj myślę, że Pani skarbnik też do tych podziękowań, które za chwilę padną się dołączy, bo było 
normalnie, słuchajcie, jeżeli idzie o te ostatnie lata w zakresie współpracy. To słowo dziś wypadło trochę 
ze słownika, ale ono dużo znaczy, gdy można normalnie i w spokoju pracować, biorąc pod uwagę, tutaj 
Radę Gminy, w naszym przypadku Radę Gminy Kościelisko. Nie zdajecie sobie sprawy, chociaż od czasu 



do czasu wam to staram się uświadomić, jaki to jest duży komfort dla wójta jeżeli tutaj, w tej codziennej 
pracy, jeżeli wie, że z tyłu, tutaj Rada Gminy go,  wspiera i będzie miał odpowiednie, odpowiednią 
większość, odpowiednią zgodę na prowadzenie danego tematu w tym kierunku, który uważa on za 
stosowne. Oczywiście po dyskusji, oczywiście po, po czasem merytorycznych różnego rodzaju 
wyzwaniach, ale jednak tak. I to przy, tych przykładów myślę, że w tej mijającej kadencji było, było 
mnóstwo, kiedy mimo różnych zastrzeżeń, budując ten urząd, realizując inwestycje na stadionie 
biathlonowym, realizując różnego rodzaju, mniejsze, większe zadania, na końcu miałem od was to, to 
zielone światło. Miałem uchwałę, mogłem realizować to, to zadanie i za to, za tą normalność bardzo 
dziękuję. Dziękuję za współpracę. Dziękuję też za zainteresowanie sprawami sołeckimi, za udział w 
zebraniach wiejskich, bo tutaj, to też nie zawsze było w oczywistością. 
 
Aniela. 
Nasza Aniela, nierozerwalnie, słuchajcie, związana z Biurem Rady, jeżeli do tej pory ktoś mówił Biuro 
Rady, to myślę, że stawiał znak równości Aniela Ustupska. 41 lat pracy w administracji. Tutaj u nas w 
ostatnich latach w Biurze Rady, wczoraj mieliśmy takie spotkanie, podczas którego Aniela trochę 
uchyliła tego rąbka, nie powiem tajemnicy, bo, bo myślę, że to nie były... ale tak trochę 
powspominaliśmy. I rzeczywiście, z jednej strony Biuro Rady, ale też pamiętajcie, że Aniela była i jest 
nadal moim pełnomocnikiem, jeżeli idzie jako przewodnicząca Komisji, a tutaj, też o tym chciałbym, 
żebyście pamiętali. Przez te lata, tak jak powiedział Pan przewodniczący, lojalna, dyskretna, co jest 
niezmiernie ważne przy tego rodzaju spotkań w pracy i, i biorąc pod uwagę też te spotkania, które się 
odbywały też sobie, to zawsze bardzo szanowałem i i mam nadzieję Anielo, że tutaj ta emerytura, która 
przed tobą będzie czasem aktywnym, dobrym dla ciebie i, i najbliższych, nie mam co do tego żadnych 
wątpliwości. Pewne wskazania już są, co do kolejnych wypraw, więc... życzę ci, życzę ci w imieniu nas 
wszystkich, żeby był to dobry czas, który, który przed tobą. Wszystkiego najlepszego jeszcze raz i jeszcze 
raz, bardzo dziękuję za współpracę. Dziękuję za pracę na rzecz naszego samorządu, na rzecz całej naszej 
gminy, wszystkich mieszkańców. Było nam niezmiernie miło i bardzo się cieszę, że w pewnym momencie 
z tej gminy tatrzańskiej to ty jako Aniela Ustupska z Zakopanego przeszłaś do Kościeliska i rozpoczęłaś 
tutaj pracę. Proszę o brawa dla Anieli jeszcze raz. 
 
Dziękuję. Kończąc powoli, uspokajam, kończąc moi drodzy, szanowni Państwo. Podsumowując, to 
starałem się, aby nasze działania, funkcjonowanie naszego urzędu, szerzej samorządu miał zawsze 
odpowiedni poziom. Byśmy byli samorządem, który nie ogląda się do tyłu, bo ja nie lubię patrzeć do 
tyłu. Samorządem, który jest z przodu, ambitnie i aktywnie cały czas do przodu. Tak starałem się tą 
pracę w minionej kadencji organizować. Wiele jest jeszcze do zrobienia i nie mam co do tego, słuchajcie, 
żadnych wątpliwości, ale to jest rzecz normalna, za 5, za 10 lat, jeżeli ktoś będzie stał na moim miejscu, 
będzie mówił to samo. Bo, bo ta praca czeka, tak. Bo cały czas my, mamy wszyscy świadomość i dlatego 
tak optymistycznie, słuchajcie, patrzymy do przodu, bo generalnie praca lubi nasz samorząd. Z tego 
miejsca raz jeszcze wszystkim, z którymi dane mi było współpracować w ostatnich latach, za każdy 
rodzaj zaangażowania, normalności w tych nienormalnych czasach, bardzo dziękuję. Podziękowania dla 
mojego całego zespołu. Chciałem wam powiedzieć, że dobra robota, to była dobra robota, jeżeli idzie 
o ostatnie 5,5 roku. Dziękuję. Pamiętajcie o tym, że, że wykonaliśmy kawał dobrej roboty. Dziękuję 
bardzo.  
 
Przewodniczący: Szanowni Państwo, kto chciałby zabrać głos? Panie Władysławie, Pan pierwszy? Na 
mównicę czy z mikrofonu? 
 
Radny Władysław Długosz: Panie, Panowie przewodniczący, szanowny Panie wójcie, Pani skarbnik, 
Panie sekretarzu, szanowni Radni, szanowni Goście, dyrektorzy szkół, Panie i Panowie. 
I nasza Pani Anielka, która z dniem dzisiejszym odchodzi. Życzę jeszcze raz długich lat życia i wszelkiej 
pomyślności...No i...Się bardzo wielkiej...po prostu... zasłużonej emeryturze, żeby ją Pani jak najdłużej 
wykorzystywała. 
Niech Bóg błogosławi Pani i całej rodzinie.  



Ja, jako najstarszy radny niech mi będzie wolno tutaj powiedzieć i pracownikom urzędu, 
również tutaj chciałem się zwrócić, do również do Państwa pracowników. Niech mi będzie wolno 
podziękować tutaj za całokształt Panu wójtowi, Pani skarbnik, Panu sekretarzowi, pracownikom urzędu 
gminy, Paniom i Panom dyrektorom szkół za wychowanie naszych dzieci. I wszystkich nauczycieli... 
których nie ma, ale pozdrawiam i życzę im dużo zdrowia i wytrwałości. I radnym kolegom z Kościeliska, 
Witowa i Dzianisza, wyjątkowo chciałem tutaj podziękować za współpracę Panu Januszowi Czernikowi, 
Pawłowi Michniakowi, koledze Dzierzędze za dobrą współpracę z naszej wspólnoty z Dzianisza. 
Chciałem podziękować, członkom Komisji rewizyjnej, który po prostu byli w składzie mojej komisji. I 
chciałem po prostu tutaj podziękować... najwyższej władzy naszym mieszkańcom, którzy, nas wybierają 
na radnych i liczą na to, że ich będziemy godziwie reprezentować. I.. tak powinno wyglądać praca 
radnego. Ja to mam w sercu i krwi przez 40 już przeszło lat. Wiem, że być może, że nie jestem zbyt 
osobą wygodną, w dzisiejszym czasie, bo są dzisiaj bardzo rozpowszechnione internet, młodzież, ci 
młodzi ludzie się pasjonują w tym temacie, ja jestem daleki od tego, nie obserwuję tego, ale co słyszę, 
no to po prostu jest to na dziennym porządku, ale to jest niedobry symptom, ponieważ demoralizuje 
nasze młode społeczeństwo i to nie jest dobre. To nie jest dobra przyszłość. Chciałem naszym kochanym 
mieszkańcom podziękować, że na... że, no po prostu nas wybrali. Co mogliśmy tutaj za swoje strony 
zrobić to myśmy czynili i chwała wam za to. Jeżeli macie taką szanowni Państwo, drodzy mieszkańcy, 
znacie kandydatury, bardzo proszę, głosujcie na osoby, które macie do nich zaufanie, żeby po prostu 
wam mogły pomóc w codziennym, szarym życiu, przez po prostu tutaj wszelką pomoc, bo to jest 
samorząd stworzony i żeby, po prostu, w ramach posiadanych środków. No i.. zaufania, że... po prostu 
jest taka możliwość pomóc mieszkańcom. Chciałem, po prostu, tutaj jeszcze podziękować wszystkim 
radnym, którzy, po prostu, tu uczestniczyli w tej komisji, w tej... komisjach... pracach Rady... ponieważ 
dziś Rada Gminy wygląda zupełnie inaczej jak dawniej. Mimo, że tutaj są, po prostu, osoby nie z 
jednego... z jednego ugrupowania, ja jestem niezależny, jak John Anderson, bezpartyjnym człowiekiem. 
Mam swój, mój, swój pogląd na świat i mnie jest to niepotrzebne, ale po prostu widzę, że ludzi trzeba 
szanować równo, nie doprowadzać do, po prostu, jakiegoś pieniactwa między, między sąsiadami, kiedy 
przychodzą jakieś uzgodnienia, tylko do zgody, żeby po prostu pojednać to społeczeństwo, bo są różne 
sytuacje, przy budowie dróg, uzgodnienia chodników i tak dalej. To jest bardzo ważne. Ta Rada, chcę 
powiedzieć krótko i zwięźle. Była spokojna.  Dziś taka sesja przechodzi błyskawicznie, ani nie ma zapytań 
do uchwały, uchwał się nie odczytuje, plan zagospodarowania, jeżeli się, po prostu, później już jakby 
finalizuje też się tym nie czyta, a my czytali parę godzin, to nieraz, Pani Anielka to może potwierdzić i 
tak dalej, tak dalej, także proszę Państwa, by jątrzyły i chwała za to, bo takie osoby nie powinny zasiadać 
w Radzie, jak nie są już tak wybitnie aktywni że, że mają taki charakter, ale przynajmniej jest zasada 
prosta. Jak nie pomagasz - to przynajmniej nie przeszkadzaj. I to jest, to mnie cieszy, że tutaj wspieracie 
mamy pełne prawo i obowiązek, ale na argumenty i w sposób merytoryczny i po prostu nie, po prostu 
zawsze... wygrywa rozsądek, zdrowy rozsądek, proszę Państwa i taką widzę przyszłą Radę, kto będzie tu 
zasiadał, a są tu osoby, które już odchodzą, po prostu, na własne życzenie a są takie, którzy kandydują, 
no i po prostu też to jest ich wola, jeżeli... jeżeli mieszkańcy wybiorą nowych kandydatów  to Pan wójt 
nadal ten sam, można dziś powiedzieć w 100 procentach, będzie miał po prostu święty spokój, że nie 
będzie dalej jakiś niuansów, niepowodzeń i tak dalej, bo to też jak wójt wspomniał, po prostu bardzo 
cieszy, że można kontynuować pracę bez takiego napięcia nerwów i tak dalej. Dziękuję również 
pracownikom, którzy niejednokrotnie którzy, do których się zwracałem, zawsze byli przychylni. Na 
koniec...jeszcze raz wszystkiego dobrego. 
 
Na koniec mam taką nietypową sprawę, nawet proszę Państwa, nie wypada dziś przy takim wyjątkowej 
sytuacji opowiadać tę sprawę... Ale byłem wczoraj w terenie. Odwiedziłem swoją kuzynkę bardzo chorą 
i, i po prostu tam mnie spotkała taka bardzo nieprzyjemna sytuacja. W związku z moją wypowiedzią na 
ostatniej sesji, poprzedniej sesji, poruszyłem temat, po prostu, dość poważny, żeby urząd gminy... 
poruszyłem temat w sprawie remontu drogi Malce, chodzi o zapłatę firmie, która tam wykonywała 
swoje obowiązki, to były robote ziemne. Użyłem nazwiska Wojciech, Wojciecha, Wojciecha Gruszki. 
 



I zaraz powiem dlaczego...Z tego powodu naraziłem się... Naraziłem się, naraziłem swoje dobre imię. 
Wyjaśnia, wyjaśniam, że mojej córki kuzyn... Mojej córki kuzyn...kuzyny... moje córki... Mojej, mojej 
kuzynki córka jest w związku małżeńskim z córką Gruszki Wojciecha, czego... do czego mają pełne 
prawo, przecież zawierać związki to jest przecież dobra wola każdego z osobna i jak to rozumiemy, że 
przecież to nikomu nie stwarza żadnego problemu. mojej kuzynki Marii, oni są w związku. My... i męża 
Andrzeja. Główny zarzut do mnie jest taki, że użyłem słowa potocznego, że Wojciech Gruszka jest w 
mojej rodzinie, czyli tamtej córki mojej, mojej, mojej kuzynki. Wspomniałem, że Wojciech Gruszka jest 
osobą publiczną, członkiem Rady Sołeckiej i komendantem OSP, udziałowcem wspomnianej drogi i 
nigdy nie upominał się o zapłatę należnej kwoty. I dlatego się posłużyłem jego osobą, po prostu. Staszel 
Andrzej i Maria właśnie byli głównymi tam o... po prostu osobami, którzy prowadzili remont tej drogi 
systemem gospodarczym zrobili 800 m drogi, a ja byłem takim pośrednikiem, tam po prostu, przez Pana 
jeszcze jak pan Chudega był i tak dalej, tak proszę Państwa. jak widać, no po prostu... Powiem wam, że 
nie spodziewałem się, bo ja w przeszłości zrobiłem tam nową drogę do tego przysiółka, most i do matki 
Wojciecha Gruszki, zrobiłem drugi most, nowy i za to mnie spotkała taka histeria wczoraj, że po prostu 
nie wiedziałem jak stamtąd powrócić. Mało tego... Jeszcze chodzi o sporną drogę tam, która jest 
zawężona, ta synowa mojej córki, tej byłej kuzynki, po prostu ze swoją siostrą mnie tam, po prostu, 
dość emocjonalnie szykanowały, że tutaj jest legalne rozgraniczeniem, wójt przyznał rację, że tak było, 
tak, takie opowiadały słowa i widziało się, że stamtąd nie wyjdę. No i, że było rozgraniczenie. Urząd 
gminy miał tam po prostu powiadomienie, co się nie stawił i tak dalej. Z tego powodu jeszcze metr dalej 
mają być drogi, ta droga za...zawężona, a więc... proszę Państwa i Panie wójcie, to jest taka sprawa, że 
jeszcze dodam, że to ta Pani, która tutaj ma najwięcej pretensji z córką mojej kuzynki, to jest Pani 
Gruszka-Staszel, Gruszka-Staszel Katarzyna, 311 B. Mówi, że rozgraniczenie było w maju 2020, Panie 
wójcie... i na ostatniej Komisji ekonomiki, na przedostatniej Komisji ekonomiki sprawa była tu 
poruszana i Pan wójt miał odpowiedzieć i one pisma nie utrzymały w związku z zakazem firmie Waliczka, 
żeby tam nie [niezrozumiałe] w związku z tą zawężoną drogą, także... ja tutaj przekazuję z obowiązku, 
że się zadeklarowałem, że to dzisiaj powiem, bo po prostu ja jestem osobą wierzącą, nie robię żadnych, 
po prostu, burd między społecznym... społeczeństwem, a tym bardziej, po prostu... dużo tam 
pomogłem w tym przysiółku i jestem bardzo tutaj pod wielkim tutaj, jakby zażenowaniem, że nie warto 
nawet czasem dobrze robić, a więc temat... tamtej drogi i tego tematu jest dla mnie zamknięty, drodzy, 
kochani radni i Panie wójcie i tak dalej... Także... Temat jest zamknięty. Bardzo Przepraszam, że przy 
takim wielkim, uroczystym, dzisiejszym dniu powiedziałem te słowa, ale z konieczności.  
Życzę wszystkiego dobrego wszystkim tutaj, obecnym i nie tylko i mieszkańcom. Przede wszystkim 
zdrowych, spokojnych, radosnych, rodzinnych świąt. No i wszystkiego dobrego, dużo zdrowia, szczęść 
Boże. Dziękuję za uwagę.  
 
Przewodniczący: Dziękujemy Panie Władysławie. Bardzo proszę, radny Janusz Czernik. 
 
Radny Janusz Czernik: Panowie przewodniczący, wysoka Rado, szanowni zebrani. Chciałbym na koniec 
podsumować pracę Komisji planu zagospodarowania przestrzennego i inwentaryzacji mienia za lata 
2018-2024. W kadencji 2018-2024 Komisja zebrała się na 55 posiedzeniach, zajmując się głównie 
tematyką związaną ze zmianami Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego - studium 
uwarunkowań, kierunków zagospodarowania przestrzennego oraz kodeksu reklamowego. W ramach 
prac nad MPZP, Komisja zajmowała się następującymi planami zagospodarowania przestrzennego: 
zmianą MPZP dla obszaru położonego w miejscowości Witów w rejonie zwanym Ogrody; zmianą MPZP 
dla obszaru położonego pomiędzy drogą wojewódzką 958 a potokiem Czarny Dunajec w miejscowości 
Witów pod nazwą Przy termach;  zmianą MPZP dla części obszaru wsi Kościelisko... wsi Kościelisko w 
gminie Kościelisko w rejonie Kiry i Groń i zmianą MPZP dla części Biały Potok we wsi Witów pod nazwą 
Biały Potok 5; zmianą MPZP dla części wsi Kościelisko w gminie Kościelisko pod nazwą Kościelisko 1 - to 
jest punkt selektywnej zbiórki odpadów komunalnych; zmianą MPZP dla części wsi Kościelisko pod 
nazwą Kościelisko 2 - to jest szkoła; zmianą MPZP dla części obszarów wsi Dzianisz w gminie Kościelisko, 
w rejonie Polana pod nazwą Dzianisz Polana 2. Prace nad przedmiotowymi obszarami zostały 
zakończone podjęciem uchwał przez Radę Gminy Kościelisko. 



 
W bieżącej kadencji, Komisja z dużą intensywnością zajmowała się kwestiami związanymi z trwającymi 
pracami nad projektem MPZP dla wsi Kościelisko. Mając na uwadze... uwadze wysoki stopień 
zaawansowania prac nad projektem MPZP dla wsi Kościelisko, Komisja rozpoczęła dyskusję nad 
możliwością otwarcia procedury planistycznej dla wsi Witów oraz Dzianisz, których efektem są 
stosowne uchwały podjęte przez Radę Gminy Kościelisko, stanowiące o przystąpieniu do sporządzenia 
MPZP dla wsi Witów oraz Dzianisz. Prace Komisji dotyczące studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzenne... przestrzennego objęły dwie zmiany tekstowe oraz jedną zmianę 
obszarową. Zmiana obszarowa objęła swoim zasięgiem 13 obszarów o funkcji wyłącznie usługowej, 
zlokalizowanych we wszystkich trzech sołectwach. Prace dotyczące 11 obszarów zostały zakończone 
podjęciem uchwały przez Radę Gminy Kościelisko kadencji 2018-2024. W Komisji trwała gorąca 
dyskusja nad nowelizacją kodeksu reklamowego, w zakresie między innymi szyldów oraz wymagań 
dotyczących ogrodzeń, która zakończyła się podjęciem uchwały przez Radę Gminy Kościelisko. 
Omawiana tematyka oczywiście nie obejmuje wszystkich zagadnień, z którymi musieli mierzyć się 
pracujący w tej komisji. Kadencja upływająca charakteryzowała... Tą kadencję charakteryzował liczny 
udział w posiedzeniach Komisji osób zainteresowanych zmianami zagospodarowania, które brały 
czynny udział w pracach Komisji i poprzez zadawanie pytań oraz przekazywanie swoich uwag i 
spostrzeżeń. Komisja planu zagospodarowania przestrzennego i inwentaryzacji mienia rozpoczęła pracę 
w składzie 11 członków, a następnie w składzie Komisji pozostało 9 radnych, w tym przewodniczący 
Janusz Czernik, wiceprzewodniczący Pan Tadeusz Nędza-Kubinies... Kubiniec oraz członkowie Pan Artur 
Bukowski, Pani Małgorzata Lasak, Pan Mieczysław Dzierzęga, Pan Władysław Długosz, Pan Ryszard 
Mądry, pan Adam Tracz i Pan Mateusz Nędza-Kubiniec. Za udział w pracach Komisji wszystkim członkom 
składam gorące podziękowania. Należy zauważyć, iż w pracach Komisji brali udział też inni radni, a w 
szczególności Pan Paweł Michniak, który w ostatnim czasie był obecny niemal na każdym posiedzeniu 
Komisji i wykazywał się dużą aktywnością, za co bardzo dziękuję. Komisja mogła pracować dzięki 
merytorycznemu wsparciu ze strony referatu gospodarki gruntami, planowania przestrzennego i 
ochrony środowiskach, w osobach - Pani kierownik referatu Agnieszki Grzegorczyk, Pani inspektor 
Marzeny Truchan i Pani inspektor Małgorzaty Dawiec-Stefani. Panie przygotowały... przygotowywały 
materiały, w tym projekty uchwał podlegające opinii przez Komisję, omawiały tematykę, udzielając 
szczegółowych wyjaśnień członkom Komisji oraz zainteresowanym biorącym udział w posiedzeniach. 
Za bardzo dobrą współpracę i ciągłe wspieranie pracy Komisji, chciałbym im bardzo podziękować. 
Dziękuję. 
Z posiedzeń Komisji pani Aniela Ustupska sporządza protokoły, za  co także składam podziękowania. 
Podziękować również chciałbym Panu wójtowi ta zaangażowanie w tematykę planowania, która nie jest 
łatwą materią. Pan wójt brał udział praktycznie w każdym posiedzeniu Komisji. Bardzo dziękuję. 
 
Szanowni Państwo, jeszcze od siebie do Pani Anielki. Pani Anielko, ja zawsze tutaj obciążałem Pani, Panią 
dodatkowo, wspierany przez pozostałych radnych, kwestią programu "Jeżdżę z głową", to oczywiście 
była dodatkowa praca, za co bardzo dziękuję, że udawało się to... tą aktywizację naszej młodzieży 
szkolnej realizować, bardzo dziękuję. Dziękuję. 
Dziękuję Panie przewodniczący, dziękuję. 
 
Przewodniczący: bardzo proszę Panie Władysławie. 
 
Radny Władysław Długosz: Panowie przewodniczący, wam podziękować. Panu przewodniczącemu 
Arturowi i Piotrowi Kopciowi, a prowadzenie sesji, Bardzo Panom serdecznie dziękuję,i przepraszam, że 
was pominąłem...  
 
Przewodniczący: Dziękujemy, Panie Władysławie, nic się nie stało. Ktoś z radnych? Pozwolę sobie 
pierwszy radnych, a później Panią dyrektor ... oddam głos, radny Adam Tracz. A zarazem 
przewodniczący Komisji do spraw obywatelskich. 
 



Radny Adam Tracz: Panie wójcie, Panie przewodniczący, szanowni Państwo. Minęło 5,5 roku i myślę, że 
w tym miejscu jest to czas, żeby właśnie też podziękować za to, co się wydarzyło przez ten okres. Z tego 
miejsca, chciałbym podziękować Panu wójtowi, Pani skarbnik i Panu sekretarzowi, którzy jako te osoby 
nadzorujące tą pracę nas wszystkich i tworzące te horyzonty na te cele, które były stawiane, za to 
chciałbym serdecznie podziękować za to, co się nam udało wszystkim zrobić, przy udziale każdego z nas 
w większym, bądź mniejszym stopniu. Ale też chciałbym podziękować jako przedstawiciel ochotniczych 
straży pożarnych, bo przez ten okres 5 lat mieliśmy w osobie wójta dobrego partnera, dzięki temu 
mogliśmy kreować ratownictwo nie tylko w województwie małopolskim, ale też i takim na poziomie 
krajowym w wielu obszarach i to też było widoczne, gdzie jednostki przyjeżdżające w okresie 
wakacyjnym na nasz teren były mocno pozytywnie zaskoczone tym, w jaki sposób to u nas wygląda i za 
to chciałbym serdecznie podziękować, że jednak tworzyliśmy i kreowaliśmy pewne trendy ratownicze 
w tym ostatnim okresie. Chciałbym też podziękować wszystkim pracownikom urzędu gminy Kościelisko 
za ich ciężką pracę, a wynikiem tej ciężkiej pracy były często miłe zaskoczenia odnośnie tego, że tu 
kolejne dofinansowanie otrzymaliśmy na takie zadanie, czy też takie i to myślę, że dzięki temu, że jednak 
ta mrówcza praca była wykonywana, tak dobrze dzisiaj możemy mówić o tych 5,5 roku funkcjonowania 
tej kadencji. 
Z tego miejsca też dziękuję pani Anieli za to, że wspierała nas jako radnych. Czasami pouczała i 
przypominała, że jednak musimy zrobić inaczej, bądź nie, więc i ja czuję się, jakby to powiedzieć, 
wyedukowany dzięki Pani w tej ostatniej kadencji. No i też jako przewodniczącym różnych komisji, też 
mieliśmy mega wsparcie, w koordynowaniu tego wszystkiego co do danej Komisji należało, więc z tego 
miejsca Pani Anielo bardzo serdecznie dziękuję. 
A na koniec chciałbym podziękować Panu wójtowi, przede wszystkim za najważniejszy aspekt, w mojej 
ocenie, tej pięcioletniej kadencji, za poświęcony czas nam prywatnie, ale też i co do kwestii swojej pracy. 
Bo niejednokrotnie, czy to z ramienia Ochotniczej Straży Pożarnej czy też innych realizacji zadań, Pan 
wójt zawsze potrafił poświęcić nawet przysłowiowe 5 minut. Nie wiem, czy to nie był czasem wynik 
bilokacji, bo zdarzało się wójtowi być w przeciągu godziny w kilku różnych miejscach, ale za to chciałbym 
serdecznie podziękować. Ten poświęcony czas przysłowiowych 5 minut, bo to przestrzeni takich 
spotkań, rozmów, mając różnych znamienitych gości na naszym terenie, dawało to poczucie, że wójt 
jako ten zarząd na tutaj, na tym terenie... jednak dla niego ważny jest człowiek i to, żeby jednak ta 
relacja, to fizyczne spotkanie miało miejsce, więc za t o chciałbym serdecznie podziękować. Dziękuję 
bardzo.  
 
Przewodniczący: Dziękuję pięknie, dziękuję, patrzę na radnych pierwsze, bardzo proszę, radny Paweł 
Michniak. 
 
Radny Paweł Michniak: Panie przewodniczący, Panie wójcie, szanowni radni, szanowni pracownicy, 
szanowni mieszkańcy naszej gminy. Jako przewodniczący Komisji skarg, wniosków, petycji, chciałem się 
podzielić taką informacją, że w trakcie tej kadencji mieliśmy 18 spotkań, może nie duża ilość, ale 
uważam, że nie liczy się ilość, tylko jakość. Były to naprawdę dosyć ciężkie tematy, z takich bardzo 
różnorodnych dziedzin, bo aż od niebieskiej karty, od drogi na Pająkówce, naprawdę... widzimy dzisiaj 
też była skarga na temat śmieci, nie? Tak, że chciałem tu z tego miejsca podziękować i Staszkowi, 
Krzyśkowi, Wojtkowi, Januszowi za, za współpracę w ramach tej Komisji. We wszystkich decyzjach 
byliśmy tutaj jednomyślni i takie decyzje tutaj przedstawialiśmy Radzie to do rozstrzygnięcia, także 
wielkie podziękowania. Były też tutaj Komisje wspólne, tutaj, nie. Z Januszem i z Adamem też jedna 
była, nie? Z Januszem trzy Komisje wspólnie z planem, łączyliśmy siły, żeby też tutaj jak najbardziej te 
sprawy po wyjaśniać, które do nas wpływało, także dziękuję, tutaj przewodniczącym za tą współpracę. 
Dziękuję też Panu wójtowi za te 5,5 roku współpracy, czasem tutaj wójta trochę podszczypywałem na 
tych różnych komisjach, na sesjach, ale to nie, nie specjalnie, tylko dla dobra ogółu i dla dobra 
publicznego, żeby zawsze naszym mieszkańcom tutaj było lepiej i,  w dobrym kierunku się tutaj 
wszystkie sprawy w naszej gminie toczyły. Korzystając jeszcze tutaj z tego, że jest to ostatnia sesja, ja 
zawsze Jestem jak Niemcy – gram do końca, także Panie wójcie, jak dzisiaj usłyszałem, że w Witowie 
 



są wyasygnowane pieniądze tutaj na projektowanie tego chodnika, zaraz mi się przypomniał mój 
Dzianisz. Panie wójcie, jeśli by się udało jeszcze jakieś tam pieniądze znaleźć, jakieś nadwyżki finansowe 
w tym roku, fajnie byłoby go przeznaczyć tutaj na projektowanie chodnika w Dzianiszu, tak do 
Chochołowa, w górę i w dół, żeby to bezpieczeństwo tutaj w naszej miejscowości wzmocnić. Wiemy, że 
Kościelisko i Witów dysponuje już chodnikami wzdłuż głównych dróg i jest to naprawdę fajna rzecz. 
Jeździmy po innych wsiach... Czerwienne, Ratułów, Ciche, tam nie ma chodników, niech się tamten nie 
interesuje, nawet u nas w powiecie, tylko tych [niezrozumiałe], Rykach, Zębachteż się tam nic nie 
wydarza, chociaż to jest tam w gestii powiatu, nic się nie dzieje. U nas jest bardzo dobrze, buduje się te 
chodniki i jak najbardziej trzeba byłoby tutaj pokazać innym, jak... na kim się mają wzorować, także tu 
wielki taki prośba i wniosek, żebyśmy w tym Dzianiszu dociągnęli te chodniki do końca jak najszybciej. 
Dziękuję tutaj wszystkim radnym, z którymi tutaj współpracowałem, w szczególności radnym z 
Dzianisza, Januszowi, Władysławowi i Mieczysławowi. 
Dziękuję bardzo wszystkim, dziękuję. 
 
Przewodniczący:  Radny Maciej Krzeptowski, przewodniczący Komisji oświaty. 
 
Radny Maciej Krzeptowski: Szanowni Panowie przewodniczący, Panie wójcie, No przy tej okazji, no to 
wszystkim podziękowaniach chciałem się dołączyć. Wszystkie te słowa, które zostały wypowiedziane 
przez wszystkich radnych myślę, Panów przewodniczących mają wielkie znaczenie. W tym okresie, który 
wspólnie tutaj, w tym urzędzie spędziliśmy... no z tą pomocą, tak, dla Pana wójta. Myślę, że na ile to 
było możliwe w tych wszystkich planach, projektach staraliśmy się wspierać. I ta poprzeczka, która na 
dzień dzisiejszy naprawdę u nas w gminie jest wysoko postawiona, mam nadzieję, że w przyszłości 
pójdzie tylko do góry, za co bardzo mocno trzymam kciuki. Z racji Komisji kultury oświaty, promocji i 
sportu w gminie Kościelisko, na ostatnim posiedzeniu Komisji dziękowałem już członkom Komisji. Z tego 
miejsca chciałem bardzo podziękować obecnej Pani dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury Regionalnej w 
Kościelisku za wszystkie działania, no związane z szeroko pojętą kulturą, tak, na terenie całej naszej 
gminy... gdzie myślę, że przy współpracy ze wszystkimi organizacjami pozarządowymi na terenie gminy 
Kościelisko czy współpracy z Panem wójtem, z oddziałami Związków Podhalan, ta kultura naprawdę, na 
terenie gminy Kościelisko jest postrzegana bardzo wysoko i na bardzo wysokim poziomie. Dziękuję 
serdecznie. Dziękuję bardzo wszystkim przedstawicielom naszych jednostek oświatowych, Paniom... 
dyrektorom... za te wszystkie działania, które dla naszych dzieci się czynią i dzieją w naszych szkołach. 
 myślę, że na wszystkich tych naszych posiedzeniach Komisji oświaty z uśmiechem na twarzy każdy z 
tego posiedzenia wychodził i każdy miał takie poczucie, że to dzieje się naprawdę dobrze i do przodu. 
Dziękuję serdecznie z tego miejsca za te wszystkie działania Pani Agnieszce również która też tutaj 
wielokrotnie wspomagała naszą Komisję. Dziękuję serdecznie. 
Co do przyszłości. Myślę, że jednym z takim, takich bardzo ważnych punktów, za które też trzymie 
bardzo kciuki w przyszłości, a, który leżał mi na sercu, od samego początku też naszej kadencji i 
cisnąłem, jak się to mówi wójta - jest to budowa naszej sali gimnastycznej w Kościelisku, takiej z 
prawdziwego zdarzenia. Cieszę się, że jesteśmy na takim etapie, że dziś możemy śmiało stwierdzić, że 
się to w przyszłości wykona, także bardzo mocno trzymam kciuki. 
Panie Wójcie, dziękuję serdecznie za całe 5 lat współpracy. Jak się to mówi, co złego, to nie jo. Ale myślę, 
że, tak, jak tu siedzimy, wszyscy na tej sali, wspólnie udało się nam sporo zrobić. Także jeszcze raz 
dziękuję serdecznie wszystkim. 
 
Przewodniczący: Dziękujemy Macieju. Patrzę na radnych jeszcze pierwsze, czy ktoś? Bardzo proszę 
Mieczysław Dzierzęga. 
 
Radny Mieczysław Dzierżęga: Panie przewodniczący, Panie wójcie, szanowni Radni, szanowni goście, 
Tu przyłączając się do podziękowań, oczywiście, tak Panu wójtowi, szanownym radnym, szanownemu 
przewodniczącemu. No i przede wszystkim pracownikom akurat urzędu, wszystkim, którzy z którymi 
miałem okazję akurat tu jako radny współpracować, ale i tak samo mieszkańcom, którzy nos wybrali. 



I tu szczególne podziękowania dla Pana wójta za i taki powiem szczerze małe przepraszam, że czasem 
może i skrzętnie akurat wykorzystywałem, akurat swój głos, ale póki co to nie był akurat, Panie wójcie 
w złej wierze i dla dobra mieszkańców to było wszystko, bo mówię, znaczy, no zadań mamy do 
wykonania jeszcze gros, żeby ta akurat... zadowolenie mieszkańców było na takim poziomie, jakim sobie 
życzymy. Także tutaj przyjąć moje akurat przeprosiny, jeżeli rzeczywiście za dużo, czasem może 
powiedziałem, ale za to wszystko dziękuję i za te roboty, które zostały wykonane podczas tej kadencji 
się udało zrealizować i myślę, że w przyszłej kadencji może udo się poczynić dalsze postępy w tej 
materii... ijeszcze roz... Wszystkiego dobrego na dalej, szczęść Boże.  
 
Przewodniczący: Dziękuję pięknie. Czy ktoś z Panów radnych? Bo Pani niestety dzisiaj nie mamy. Bardzo 
proszę, Pani dyrektor, oddaję głos. 
 
Dyrektor: Dzień dobry, drogi przewodniczący, drogo rada, droga, droga, Rado, szanowny wójcie. W 
imieniu dyrektorów placówek oświatowych z naszej gminy chciałam serdecznie podziękować wszystkim 
członkom Rady za, za te 5,5 roku współpracy. Chciałam również podziękować przede wszystkim 
członkom Komisji oświaty, Panu przewodniczącemu Komisji Oświaty za, za wsparcie, za zrozumienie, 
potrzeb naszych placówek. Szczególnie chciałam podziękować Panu wójtowi za, za te lata współpracy 
za to, że jest naszym przełożonym, ale nie tylko. Jest takim dobrym duchem naszych placówek 
oświatowych. Wspiera nas w naszych działaniach, we wszystkich pomysłach , które dyrektorzy mają w 
swoich głowach. Wójt zawsze, zawsze jest otwarty na te pomysły, zawsze chętny do, do pomocy, więc 
jest takim tak mówię, takim dobrym duchem naszych szkół, więc bardzo dziękujemy to, to zaszczyt mieć 
tak, takiego wójta i takiego przełożonego naszych, naszych placówek, naszych, naszych szkół, dziękuję 
serdecznie i wierzę w to, że w kwietniu spotkamy się z Panem wójtem również jako... na tej samej, na 
tym samym stanowisku, a wszystkim radnym, którzy kandydują do, do Rady na kolejne, na kolejną 
kadencję życzę powodzenia, dziękuję serdecznie. 
 
Przewodniczący: Czy ktoś jeszcze z Państwa? Bardzo proszę, Pani Agnieszka. 
 
Agnieszka Grzegorczyk: Szanowni Państwo, chciałam Państwu parę słów powiedzieć o tej chyba 
najtrudniejszej Komisji w Radzie Gminy, która prowadzona jest przez Pana Janusza Czernika z 
niezwykłym profesjonalizmem i dziękuję za to, dziękuję za pracę tej Komisji, ale chciałam też Państwu 
naprawdę pogratulować. Podjęliście Państwo dwie takie uchwały, jakich nie ma w Małopolsce, a na 
dzień, kiedy były one podejmowane, szczególnie chodzi mi o kodeks reklamowy, nie było wielu takich 
uchwał w Polsce. Gratuluję Państwu odwagi i... tej odpowiedzialności w tak trudnych tematach jak 
ochrona krajobrazu, jak ochrona przestrzeni publicznej. Drugi, ogromny temat, który Państwo podjęli, 
to uchwała dla polany Biały Potok. To jest Plan Zagospodarowania pokazujący, że jeżeli jest dobra wola 
i jeżeli jest pewna wiedza i pewien poziom świadomości, możemy chronić krajobraz. Za to Państwu 
bardzo dziękuję. Setki godzin pracy w czasie 55 posiedzeń naszej komisji, dziękuję za to. Dziękuję za to, 
że Państwo nieraz słuchali naszych wywodów. Staraliśmy się, z całym naszym zespołem wyjaśniać 
merytorycznie wszystkie kwestie, tak, żeby było Państwu łatwiej podejmować tak trudne decyzje. 
Zostawiacie też Państwo nowej Radzie ogromne wyzwania, plan ogólny, plan dla Witowa, plan dla 
Dzianisza. Poprzeczka postawiona jest bardzo wysoko. Wszyscy powinni Państwu za to podziękować. 
Dziękuję. 
 
Przewodniczący Artur Bukowski: Dziękujemy, Pani Agnieszko. Tak patrzę, nie widzę... jest Stanisław, 
bardzo proszę Stanisławie. 
 
Stanisław Staszel: Ja, chciałbym się też dostosować i podziękować wszystkim radnym i wójtowi, Pani 
skarbnik i pracownikom. Krótko powiem, nie będę się rozgadywał, tak jak Władek, nie jestem taki 
gaduła. Dziękuję za wszystko, tyle. 
 



Przewodniczący Artur Bukowski: Dziękujemy Stanisławie. Czy ktoś jeszcze z Państwa chciałby zabrać 
głos? Panie Władysławie i szanowni Państwo, miło, wzruszająco... zamykam obrady dwudziestej... , 
pięćdziesiątej szóstej sesji Rady Gminy Kościelisko i pozwolicie, że sam osobiście podpiszę ten protokół? 
Dziękuję. 
 

 

 

 Protokół sporządziła: Agnieszka Makowska-Małaczek 


